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Oglasi 

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega
glasaoobčiniMedvode.PrilogopripravljaGorenjskiglas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Peter
Košenina,BoštjanLuštrik,BorisPrimožič inFranciRoz-
man.Odgovornaurednica:MarijaVolčjak,urednicaprilo-
geMatejaRant (mateja.rant@g-glas.si).Oglasno trženje:
Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-33, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delov-
ni čas: ponedeljek, torek, četrtek inpetekod7.do15.
ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki
zaprto.PripravazatiskGorenjskiglas,d.o.o.,Kranj;Tisk:
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 6 je
priloga56.številkeGorenjskegaglasa,13.julija2012.V
nakladi5500izvodovjodobijovsagospodinjstvavobčini
Medvodebrezplačno.
ObčinaMedvode,C.komandantaStaneta12,Medvode

Sotočjejerednaprilogačasopisa

Gorenjskiglasjeosrednjigorenjskičasopiszbogato
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947,
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je
poltednik, ki izhaja ob torkih inpetkih, vnakladi22
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopisznovicami,predvsemzvsehpodročijživlje-
nja indelaGorenjcev,pa tudi širše.Pišemoovsem,
karljudizanima,alikotpravimo:Gorenjski glas za vas 
be le ži čas. V do brem in sla bem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice
zvseGorenjske,vasvabimoknaročilu.Kotnovemu
naročnikuvambomoprvetrimesecečasopisprinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in
vaspresenetilizdarilomterzdrugimiugodnostmi.
Do bro doš li v druž bi na roč ni kov Go renj ske ga gla sa.

Nanaslovnici:UtrineksPoletnegadneva
JaponskenaZbiljah,foto:TinaDokl

NAROČAM
                                                                  
Imeinpriimek:

Naslov:

 Podpis:

Soglašam,damiGorenjskiglaslahkopošilja
obvestila,anketeipd.
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Delovničas:
Pon.-PeT.:9.-18.ure
soBoTa:9.-12.ure

noviMoDeli
PoRočniH
PRsTanov

oDKUPUJeMo
vsevRsTeZlaTa

seškovac.9
1215Medvode,
tel.:01/3611694 

www.zlatarstvo-trtnik.si
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TomaŽ LušTrek, s.p.
Ladja 30, medvode
TeL.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO  
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO  

VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

KUPON 
(velja do 15. 8. 2012)

10 % 
popust 

na servisne storitve

Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

 domači suhomesnati izdelki 
 kmetije Žunar
  domači mlečni, sirni izdelki 
 kmetije Na Ravan
  domače kislo zelje in repa 
 kmetije Škerl
  domača jajca in testenine 
 kmetije Matiček
  Burnikov domači kruh
   priprava narezkov in 

kanapejev
Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

 vipavska vinska klet Rondič
  dolenjska vinska klet 
 Urško - cviček
   kraška vinska klet  

Rebula - teran
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Odprto:  pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h
Nedelje, prazniki:  8 - 12 h
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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                        + poštnina

11 ,90
EUR

Priložena je tudi zgoščenka z oglašanjem 96 vrst 
ptic. Redna cena knjige je 14,90 EUR. Če knjigo 
kupite ali naročite na Gorenjskem glasu, je cena le

Knjigo lahko kupite ali naročite na  
Gorenjskem glasu,  Bleiweisova cesta 4  
v Kranju, jo naročite po telefonski številki:  
04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.

Redna cena knjige je 12,50 EUR. 

Če knjigo kupite ali naročite 
na Gorenjskem glasu, je cena le

Knjigo lahko kupite ali naročite na 
Gorenjskem glasu,  Bleiweisova cesta 4 
v Kranju, jo naročite po telefonski številki: 
04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.

                        + poštnina
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9,90 
EUR

Za svoje najdražje in 
prijatelje s pomočjo 
priročnika pripravite 
biskvitno testo 
za torto, rolado, 
ustvarite slastne 
kreme za nadeve, 
čokoladne glazure 
in okrasite sladice 
s figuricami iz 
marcipana. Poigrajte 
se s peko otroške 
torte, minjonov ali 
prazničnih keksov ...
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Prireditve

PRIREDITVE
JULIJ IN AVGUST 2012

DAN in DATUM KRAJ in ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Nedelja,
22. 07. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
TOLSTA KOŠUTA

(2057 m) – Karavanke
Vodita:

Domin Košir in Jože Kršinar

PD Medvode

Prijave sprejema do petka 
pred izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

9. – 14. 
julija 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Mladinski odsek vabi na:
POLETNI TABOR

DOM NA ZELENICI
Vodita: 

Mateja Curk in Janko Mikuš

PD Medvode

Prijave sprejema do srede 
pred izletom Mateja Curk,
E: mateja.curk@gmail.com

www.planinskodrustvo-medvode.si

Nedelja,
5. 08. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
DVE ŠPICI

(2046 m) – Z. J. Alpe
Vodita:

Miro Plešec in Vili Luštrek

PD Medvode

Prijave sprejema do petka 
pred izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

16. in 17. 08. 
2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Seniorska skupina vabi na:
OJSTRICA

(2350 m) – Kamniško 
Savinjske Alpe

Vodita:
Marjana Jelen in Dušan Brekič

PD Medvode

Prijave sprejema do 
ponedeljka pred izletom

ga. Andreja Kuralt,
GSM: 031/750 558

www.planinskodrustvo-medvode.si

Nedelja,
19. 08. 2012

Lovska koča v Zavrhu 
pod Šmarno goro,

ob 9. uri

Veteransko lovsko strelsko 
tekmovanje ZLD Ljubljana LD Šmarna gora 031/791 202

E: franc.barbic@siol.net

Nedelja,
19. 08. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
DEBELI VRH

(2046 m) – J. Alpe
Vodita:

Andreja Kuralt in Jože Kršinar

PD Medvode

Prijave sprejema do petka 
pred izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

Sreda,
22. 08. 2012

Hiša kulinarike 
Jezeršek

9. državno ocenjevanje za 
najboljšo kranjsko klobaso

(SAMO Z VABILI)
ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

Petek,
24. 08. 2012

Festivalski prireditveni 
prostor v Sori,

ob 20. uri

POSKOČNA ŠPILA
Večer folklornih skupin iz 

Slovenije in Avstrije
ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

Petek,
24. 08. 2012

Festivalski prireditveni 
prostor v Sori,

ob 20. uri

Ples z ansamblom
SAŠA AVSENIKA ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

Sobota,
25. 08. 2012

Hiša kulinarike 
Jezeršek

Mojstrovine s kranjsko klobaso
razstava od 10. do 16. ure ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

Sobota,
25. 08. 2012

Festivalski prireditveni 
prostor v Sori,

ob 17. uri
Kolesarska dirka na Osolnik ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

Sobota,
25. 08. 2012

Festivalski prireditveni 
prostor v Sori,

ob 17. 15

Otroški program:
Poletni vrtiljak s
Stenom Vilarjem

ŠTD Sora 031/612 287
www.festival-kranjske.si

Sobota,
25. 08. 2012

Festivalski prireditveni 
prostor v Sori,

ob 19. uri

Ples z ansamblom Majolka in 
skupino Mambo Kings ŠTD Sora 031/612 287

www.festival-kranjske.si

27. – 30. 08. 
2012

Župnijski dom
Zg. Pirniče Oratorij Župnija Pirniče 01/362 11 71

Četrtek,
30. 08. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
PAKLENICA – CRNI VRH

(2046 m) – HR.
(3 dni)
Vodita:

Aleš Jelen in Boštjan Jesih 

PD Medvode

Prijave sprejema do petka 
pred izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si
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Prireditve

Nedelja,
2. 09. 2012

Lovska koča v Zavrhu 
pod Šmarno goro,

ob 9. uri
Memorial Janeza Bokala LD Šmarna gora 031/791 202

E: franc.barbic@siol.net

Torek,
4. 09. 2012

Odhod ob
9. uri izpred DU 

Medvode

Izlet DU Medvode:
Krnica-Pokljuška soteska-Zatrnik

(2-3 ure lahke hoje)
DU Medvode 01/361 23 03

041/295 040

Petek,
7. 09. 2012

Zg. Pirniče,
ob 19. uri

Gasilska veselica
Franci, Korado in Anita PGD Zg. Pirniče 041/323 319

E: pgdzg.pirnice@gmail.com

Sobota,
8. 09. 2012

Zg. Pirniče, 
ob 19. uri

Gasilska veselica
Okrogli muzikanti PGD Zg. Pirniče 041/323 319

E: pgdzg.pirnice@gmail.com

Sreda,
12. 09. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Seniorska skupina vabi na:
RATITOVEC

(1673 m) – Sp. Bohinjske gore
Vodita:

Andreja Kuralt in Marjana Jelen

PD Medvode

Prijave sprejema do pone-
deljka pred izletom
ga. Andreja Kuralt,

GSM: 031/750 558
www.planinskodrustvo-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na Turistično informacijski center Medvode (TIC Medvode). 
Za objavo v: Redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, ter objavo na spletni strani www.tzm.si www.medvode.si www.tv-m.si,
je potrebno oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu, na naslov: TIC Medvode, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, 1215 Medvode ali preko 
SPLETNEGA OBRAZCA na naslovu: http://www.tzm.si/obrazecprireditve.php 
Za več informacij se obrnite na TIC Medvode. 01/ 361 43 46 ali 041 378 050

Oratoriji v župnijah v medvoški občini
»Oratorij je široko prostočasno dogajanje, ki od l. 1988 poteka v števil-

nih slovenskih župnijah. Za nekaj dni, teden ali več združuje med seboj 
otroke, mlade in odrasle, udeležence, animatorje in njihove voditelje,« 
je napisano na spletni strani www.oratorij.net. Letošnji oratorij nosi na-
slov Grem jaz!, zgodba pa pripoveduje o sv. Mariji Dominiki Mazza-
rello, sodelavki sv. Janeza Bosca in ustanoviteljici reda Hčera Marije 
Pomočnice, po domače salezijank. Tudi v župnijah v medvoški občini 
bodo potekali oratoriji; v Preski pa so ga že izpeljali od 25. do 29. junija. 

V Sori ga bodo izvedli v dveh delih: 13. in 14. ter od 16. do 18. avgu-
sta, 15. avgusta pa je slovesni in zapovedani praznik Marijinega vne-
bovzetja in obenem farno žegnanje, zato so ta dan otroci povabljeni, 
da se poleg tega, da pridejo k sveti maši, udeležijo tudi celodnevnega 
češčenja. Prijavnice za oratorij so že na voljo, oddati pa jih je treba 
do nedelje, 22. julija. Oratorija v Sori se lahko udeležijo tudi otroci iz 
župnije Sv. Katarina – Topol, ki jo tudi upravlja župnik iz Sore. 

Za njimi se bodo na oratoriju veselili otroci v Smledniku: od ponedelj-
ka, 20. avgusta, do nedelje, 26. avgusta. Prijave zbirajo do 22. julija, in 
sicer jih lahko oddajo vsako nedeljo do takrat po maši enemu od anima-
torjev. Tudi letos bodo v petek, 24. avgusta, popoldne izvedli piknik s 
starši, ki so tudi naprošeni za sodelovanje – tako kot vsako leto.

Pirničani pa bodo imeli oratorij prav zadnji teden počitnic: od pone-
deljka, 27., do četrtka, 30. avgusta. Tudi tam še zbirajo prijave, pravza-
prav so zbiranje podaljšali do konca julija; tisti, ki nimajo prijavnic, lah-
ko otroka prijavijo v župnišču osebno in tudi po telefonu: 01/362 11 71.

Z medvoško zastavo na Elbrusu
Trije Medvoščani, starejši in mlajši Tomaž Mis in Janez Mihovec so se 

še s skupino drugih alpinistov povzpeli na najvišji vrh Evrope, 5642 me-
trov visoki Elbrus v Kavkazu. S sabo, je dejal Mihovec, so vzeli tudi med-
voško zastavo in vse skupaj ovekovečili na pričujoči fotografiji. M. R.

Oratorij začnejo s petjem oratorijske himne in molitvijo, končajo pa ga s 
spuščanjem oratorijske zastave in – petjem himne. Slika je z zaključne 
prireditve oratorija v Preski, ki so ga pripravili na šolskem igrišču.  
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Pomoč pri nakupu šolskih potrebščin
Občina Medvode materialno ogroženim družinam ponuja denarno 

pomoč pri nakupu šolskih potrebščin v višini sto evrov na učenca ozi-
roma dijaka. Obrazec vloge, s katero je mogoče zaprositi za omenjeno 
pomoč, je objavljen na spletnih straneh občine. Ob tem je treba obve-
zno priložiti fotokopije računov za šolske potrebščine v višini najmanj 
sto evrov za učenca oziroma dijaka. Materialno ogroženost družine, 
pojasnjujejo pri občini, bodo izračunali na podlagi njenih prejemkov v 
zadnjih treh mesecih. Ob tem pri občini še opozarjajo, da se je cenzus, 
ki ga družina ne sme presegati, s 1. januarjem spremenil oziroma je 
sestavljen iz več zneskov. M. R.

Uradne ure krajevnega urada poleti
V krajevnem uradi Medvode so julija in avgusta čas uradnih ur pri-

lagodili zaradi letnih dopustov. Do 31. avgusta bodo tako uradne ure 
ob torkih od 8. do 15. ure, ob sredah od 8. do 17. ure in ob petkih od 
8. do 13. ure. M. R.
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Pogovor z županom

Praznik je lahko tudi priložnost, da se s 
premislekom ozrete na preteklo leto in na-
redite obračun dosedanjega dela. Na kaj ste 
v minulem letu najbolj ponosni?

»Težko bi dosežke razvrstil po pomembnosti. 
Pomembno se mi recimo zdi, da smo v nek-
danjem Colorju končno uspeli urediti center 
za ločeno zbiranje odpadkov. Čeprav je samo 
začasnega značaja, pa ima velik pomen za 
okolje, da ljudje ne odlagajo več odpadkov po 
bližnjih gozdovih. Pomembno je tudi, da smo 
se prijavili na razpis za pridobitev sredstev iz 
kohezijskega sklada Evropske unije, saj smo 
enkrat že bili ob evropska sredstva pri pro-
jektu Gorki. Evropa ni, tako kot mislijo ljudje, 
dobra mati, ampak bolj mačeha. Pomembno je 
še, da bomo vendarle uspeli dokončati gradnjo 
vrtca v Smledniku in da naj bi se letos začel 
uresničevati tudi projekt gradnje krožišča 
v Zbiljah. Seveda pa bi bili najbolj ponosni, 
če bi nam uspelo dokončati dolgoročni plan, 
ampak nam žal zaradi birokratskih postopkov 
države to ne bo uspelo.«

Kako daleč ste torej ta čas pri pripravi 
dolgoročnega prostorskega plana?

»Priprava prostorskega plana stoji, ker bi-
rokratski postopki v tej državi potekajo tako 
počasi. Novi minister sicer obljublja, da bodo 
zadeve poenostavili in odvzeli moč številnim 
soglasodajalcem, ki ovirajo razvoj države, saj 
je vsak bolj pomemben kot mi. Vse pove že 
podatek, da smo maja 2010 v proceduro vložili 
hidrološke karte in presojo vplivov na okolje, 
zdaj pa že osemsto dni čakamo na odgovor. 
Nismo torej mi tisti, ki zavirajo razvoj obči-
ne.«

Med večjimi projekti, ki ste se jih lotili, je 
med drugim gradnja kanalizacije. Kaj se 
dogaja na tem področju?

»Po evropski direktivi morajo biti kanaliza-
cijski sistemi zgrajeni do leta 2017, kar pa je 
nemogoče. Za to naj bi dobili denar tudi od 
Evrope. Medvode so več let sodelovale pri 
evropskem projektu Gorki, pri katerem nismo 
dobili nič, saj nismo prišli niti skozi naš sis-
tem. Zdaj smo se skupaj z občinama Ljubljana 
in Vodice prijavili za nov kohezijski projekt 
urejanja in čiščenja odpadnih voda, v okviru 
katerega je predvidena ureditev celotne kana-
lizacije v občini Medvode. Gre za velik pro-
jekt, saj je samo naš del vreden 26 milijonov 
evrov.«

Iz omenjenega projekta pa ste izločili 
grad njo kanalizacije v Pirničah. Zakaj?

»V Pirničah gre za občinski program, saj 
bomo tu kanalizacijo gradili zaradi gradnje 
vrtca. Ta projekt smo zato namenoma izločili, 
saj ne vemo, kdaj nam bodo odobrili sredstva 

iz kohezijskega sklada. Zato ne moremo čaka-
ti, saj ne bomo dobili uporabnega dovoljenja 
za nov vrtec, če ne bomo uredili kanalizacije. 
Prav tako v kohezijski program ne sodi grad-
nja kanalizacije v Smledniku in Zbiljah. Tudi 
za ta del že pripravljamo projekte, saj bosta 
oba sistema spojena pri Zbiljskem gaju, od tu 
naprej pa vse poteka po obstoječem sistemu do 
čistilne naprave v Ljubljani. Ta čas pridobiva-
mo vsa potrebna soglasja.«

Kako napreduje gradnja vrtca v Smledni-
ku?

»Upamo, da bomo prvega septembra, z eno-
letno zamudo, vrtec vendarle odprli. Tehnični 
pregled so že opravili, a je na objektu potrebno 
odpraviti še precej napak.«

Bo prvega septembra v vrtcu dovolj pro-
stora za vse otroke?

»V načrtu smo imeli dva vrtca, tudi v Pir-
ničah, a če hočemo začeti graditi nov vrtec v 
Pirničah, je najprej potrebno urediti kanaliza-
cijo in energetsko oskrbo. To pomeni, da bi se 
vrtec v Pirničah lahko ob najboljših pogojih 
začel graditi prihodnjo pomlad, dokončali pa 
bi ga najkasneje do leta 2013. S tem bi zadosti-
li potrebam po številu mest v vrtcih.«

Koliko otrok torej letos ne bo dobilo mesta 
v vrtcu?

»Okrog sto otrok.«
Starši v Preski pa že opozarjajo na te vse 

številnejše generacije, ki se bodo kmalu 
vključevale v osnovno šolo. Kako boste re-
ševali prostorsko stisko v šolah?

»Država naj bi to reševala sistemsko, mi ne 
moremo vplivati na to. Ena od sistemskih re-
šitev, ki jo predlaga država, je povečanje šte-
vila otrok v oddelkih. Ta čas imamo razrede, 
v katerih je od 17 do 20 otrok. Zato čakamo 
na predloge države. Zavedamo se, da prihajajo 

baby boom generacije, a enostavno ni denar-
ja ne v državi ne v občini, da bi kar čez noč 
gradili šole. Zato je treba najti druge začasne 
rešitve, dokler te generacije ne bodo zapustile 
osnovne šole.«

Starši v Preski opozarjajo tudi na nujno 
potrebno obnovo šolske jedilnice … 

»Ni javnega objekta v občini, ki ne bi imel 
pomanjkljivosti. To so objekti, ki so bili gra-
jeni pred petdesetimi leti in več, najmlajša 
šola v Medvodah je praznovala tridesetletni-
co. Takratni in današnji standardi so povsem 
drugačni. Zato te težave rešujemo sproti. Pri 
vseh štirih osnovnih šolah smo že zgradili pri-
zidke, pred leti pa smo zgradili tudi povsem 
nov objekt podružnične šole v Sori. Tudi v 
prihodnje bomo poskušali vse težave reševati 
sproti.«

Občinska komisija ugotavlja, da pri obno-
vi Aljaževe hiše v Zavrhu niste upoštevali 
smernic zavoda za varstvo kulturne dedi-
ščine. Kaj jih je po vašem zmotilo pri ob-
novi?

»To enostavno ni res. V času obnove smo 
ves čas vabili zraven pristojne z republiškega 
zavoda za kulturno dediščino, ki niso imeli 
nobenih pripomb. Občinski svet je ta objekt 
razglasil za kulturni spomenik lokalnega po-
mena, saj so pri republiškemu zavodu jasno 
povedali, da to ni spomenik nacionalnega po-
mena. Na hiši, ki se je že začela rušiti, smo 
opravili samo gradbena in obrtniška dela, nič 
drugega. Niti enega prostora nismo spreme-
nili. Objekt smo statično sanirali ter obnovili 
streho in na ista mesta, kjer so bila prej, na-
mestili nova okna. Dejstvo pa je, da občinski 
svet nikoli ni razpravljal o konceptu vsebine 
te hiše, kot župan pa si te pravice ne jemljem. 
Komisija, ki jo vodi svetnik Stanko Okoliš, si 
je zamislila, da bi ta hiša postala kot galerija, v 
katero bi namestili drago staro pohištvo, ki bi 
ga ljudje lahko gledali le od daleč. Potencialni 
uporabniki, ki jih je veliko, pa si želijo, da bi 
lahko hišo čimbolj uporabljali in da bi se v njej 
čim več dogajalo. Vendar pa naj o tem odloči 
občinski svet.«

Mnenja se krešejo tudi glede sedanje loka-
cije tržnice, ki naj bi bila neprimerna tudi 
s stališča prometne varnosti. Ali dolgoročno 
razmišljate o primernejši lokaciji za tržnico?

»Že pred časom smo naročili načrt ureditve 
Medvoške ceste, ki sega od občinske stavbe 
do nogometnega igrišča. Ta bo pokazal rešitve 
za ureditev parkiranja in možnost lokacije za 
postavitev stalne tržnice. Začetek kmetijske 
tržnice je bil na parkirišču pred občinsko stav-
bo, vendar so se prodajalci sami začeli seliti 
pred vhod trgovskega centra, ker je bil tam 

Državni birokratski aparat 
»cokla« razvoja

Zaradi dolgotrajnih birokratskih postopkov v občini Medvode jim še vedno ni uspelo pripraviti dolgoročnega 
prostorskega načrta, opozarja župan Stanislav Žagar. Med večjimi projekti, ki jih čakajo v prihodnje, je 

izpostavil gradnjo kanalizacije, pri čemer računajo tudi na evropska sredstva.

Župan Stanislav Žagar
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Pogovor z županom

V Knjižnici Medvode so sredi junija pri-
pravili vsakoletni sprejem za najuspešnejše 
učence. Župan Stanislav Žagar je 38 učen-
cem, ki so vsa leta šolanja dosegli odličen 
uspeh, podelil priznanja in nagrade. V 
osnovni šoli Medvode so si priznanja pri-
služili Ana Trobec, Andraž Babnik, Gašper 
Bokan, Igor Šušteršič, Jan Tehovnik, Lara 
Ivanuša, Luka Ilinčič, Sandra Porenta, Tia 
Hafner in Tomaž Tomšič. V osnovni šoli 
Pirniče so bili vsa leta odlični Eva Bergant, 
Juš Hladnik, Lucija Jeraj, Mateja Jenko, 
Mile Vrbica, Tina Jakopič in Tina Nastran. 
V osnovni šoli Preska so priznanja prejeli 
Alja Lavtar, Ana Jerina, Ana Maša Leskov-
šek, Ana Škrlin, Hana Kuhar, Klara Arhar, 
Luka Starman, Martin Lah, Pavlič Anama-
ri in Sabina Kokelj. Z odličnim uspehom 
skozi vsa leta šolanja v osnovni šoli Simona 
Jenka Smlednik pa se lahko pohvalijo Alma 
Halilović, Andrej Špenko, Belmin Hodžić, 
Eva Bardutzky, Lea Šunko, Maja Bojanić, 
Maruša Jerše, Monika Šilar, Natalija Čeba-
šek, Patricija Močnik in Urban Pipan.

M. R., foto: Tina Dokl

obisk mnogo večji. Tržnice so povsod po sve-
tu v središču mesta. Zato načrtujemo končno 
ureditev Medvoške ceste skupaj s primerno 
lokacijo za tržnico. To pa je vezano tudi na 
pridobitev zemljišč, ki so bila vrnjena ob de-
nacionalizaciji, zato jih bo treba odkupiti. Lju-
dje pač ne poznajo dejstva, da je bila večina 
zemljišč v središču Medvod z denacionaliza-
cijo vrnjena prvotnim lastnikom.«

Kaj pa je z načrti za ureditev mestnega 
središča?

»Natečajna rešitev za ureditev središča Med-
vod je stara že deset let. Uresničena ni bila iz 
več razlogov, in sicer je bil prvi razlog dena-
cionalizacija, drugi pa ta, da je podjetnik, ki 
je odkupil večji del lastnine Donita od daljno-
voda proti sotočju, bankrotiral in je njegova 
lastnina prešla na banko. Recesija je iz bank 
naredila največje nepremičninske lastnike 

v državi, ki zdaj ne vedo, kaj naj s temi ne-
premičninami počnejo, saj zanje ni kupcev. 
Pripravljen imamo že tudi načrt za prizidek k 
občinski stavbi, da bomo, upam, nekoč dobili 
dostojne občinske prostore, predvsem primer-
no sejno sobo.« 

Kaj se dogaja na področju gradnje poslov-
ne cone Jeprca?

»Tudi poslovna cona Jeprca je na neki 
način 'ujetnik' recesije. Najprej smo deset 
let čakali zeleno luč države, da je del cone 
postal zazid ljiv, pridobili smo tudi nekaj 
zemljišč. Vmes pa so še zasebni lastniki, ki 
niti slišati nočejo o prodaji za manj kot sto 
ali več evrov za kvadratni meter, kar je za 
potencialne investitorje nesprejemljivo. Po-
tencialni naložbeniki se jav ljajo, med njimi 
je najbolj zanimivo podjetje Bosch, zlasti 
ker ne gre za težko industrijo, ampak bolj 

obrtniško zadevo. Vendar pa je ta čas vse 
bolj v fazi vegetacije, žal.« 

Pred kratkim ste sprejeli odločitev o včla-
nitvi v Skupnost občin Slovenije. Kaj priča-
kujete od tega?

»Prav veliko ne. Že to me moti, da sta dve 
zvezi, poleg SOS še Združenje občin Slove-
nije. Morala bi biti zgolj ena in vse občine bi 
morale nastopati enotno. Bomo videli, kaj bo 
iz tega, se mi pa zdi smiselno, da se občine 
povezujejo in enotno nastopajo proti diktaturi 
birokratskega sistema države.«

Veliko prahu dviga tudi načrtovani Turi-
stično tehnični park Hraše. Kakšno je vaše 
stališče do tega?

»Sam menim, da je ta zadeva prenapihnje-
na. Na pobudo skupine občanov, ki se zaveda 
pomembnosti prometne varnosti na slovenskih 
cest, smo v nov občinski prostorski načrt vne-
sli tudi lokacijo za turistično tehnični park. In 
to je vse. Za nas je to podobno, kot bi iskali 
lokacijo za novo telovadnico, elektrarno, letali-
šče ali kaj podobnega. Osebno mislim, da turi-
stično tehnični park potrebujemo in po mnenju 
ljudi, ki se na to spoznajo, je ta lokacija odlič-
na, saj je blizu avtoceste in letališča ter obe-
nem relativno dovolj oddaljena od najbližjega 
naselja. Pred več kot petnajstimi leti, še v času 
občine Šiška, ko še ni bilo občinskih meja, se 
je na istem prostoru že načrtovalo podoben 
objekt, a je zadeva takrat zamrla, mislim, da 
iz podobnih razlogov, kot se lahko zgodi zdaj. 
Reakcija ljudi pa je pač slovenskemu karakter-
ju primerna, kar pomeni, da bi se karkoli lahko 
gradilo povsod, samo ne zraven mene osebno. 
Prepričan sem, da je zaradi razvoja prometa in 
številnih nesreč na naših cestah takšen objekt 
potreben iz varnostnih razlogov. Zavračamo 
pa vse trditve egoističnih posameznikov, da je 
to projekt zasebnih ambicij in zaslužkov.«

Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Dokončno odločitev o vsebini Aljaževe hiše bo sprejel občinski svet.

Nagradili najuspešnejše učence
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Občinski nagrajenci

»Občinski nagrajenci so nekaj posebnega, 
saj so vsak na svojem področju pustili sledi z 
deli, ki so zelo pomembna za skupnost. Koliko 
svojega prostega časa so žrtvovali za to, najbo-
lje vedo sami,« je občinske nagrajence nago-
voril slavnostni govornik, podžupan Leopold 
Knez, ki se jim je ob tem zahvalil za vse, kar 
so storili za skupnost. 

O občinskih priznanjih je odločala komisija 
za priznanja občine Medvode, ki je v tej sestavi 
letos delovala prvič. Komisijo po novem sestav-
ljajo Milica Prelog, Mojca Trnovec, Marjeta 
Žebovec, Tomaž Luštrek, Marko Sušnik, Edo 
Šček in Zdravko Debeljak kot predsednik. Raz-
pis za podelitev občinskih priznanj je izšel že v 
začetku leta, predloge pa so zbirali do sredine 
marca. »Prejeli smo pet predlogov, od tega sta 
bila dva nepopolna. Za druge so bile obrazloži-
tve tako popolne, da nismo imeli skoraj nobe-
nega dela in smo v dokumentaciji prav uživa-
li,« je poudaril predsednik komisije Zdravko 
Debeljak in dodal, da večina dobro pozna 
predlagane kandidate, zato se jim ni bilo težko 
odločiti, da jim podelijo priznanja. Medaljo ob-
čine Medvode, ki se podeljuje posameznikom, 
podjetjem, organizacijam in skupnostim za 
posamezna družbeno koristna dela, za delovne 

in druge velike uspehe, dosežene v krajšem ča-
sovnem obdobju, ter za aktivno udeležbo v hu-
manitarnih akcijah, zlasti pri reševanju življenj 
in preprečevanju škode na premoženju, so letos 
podelili Turističnemu društvu Hraše. Pode-
lili so še dve plaketi, in sicer Prostovoljnemu 
gasilskemu društvu Preska – Medvode in 

njihovemu dolgoletnemu predsedniku Francu 
Jarcu starejšemu. Plakete podeljujejo za do-
sežke in dolgoletno izjemno uspešno delo na 
področju gospodarstva ter družbenih in drugih 
dejavnosti v občini, ki so bistveno prispevala k 
dvigu kakovosti življenja v občini. 

Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Zahvala za prispevek skupnosti
V občini Medvode so se na predvečer občinskega praznika, ki ga praznujejo 6. julija, na rojstni dan Jakoba 

Aljaža, zbrali na slavnostni seji, na kateri so podelili tudi občinska priznanja.

Pred rojstno hišo Jakoba Aljaža v Zavrhu je potekala slavnostna seja ob občinskem prazniku.

Lokalno skupnost in celotno občino Medvo-
de je minulo jesen zelo zaznamoval dogodek, 
ki je te kraje za nekaj dni ponesel v vse večje 
medije v državi – 5. Evropsko prvenstvo či-
stokrvnih pasemskih vlečnih psov Smlednik 
2011. Glede na izjemno kratek čas, ki je bil na 
voljo, saj so kandidaturo potrdili šele sredi leta 
2011, je celoten projekt zgled, kako se v da-
našnjih časih lahko poveže celotna skupnost, 
rezultat pa preseže najdrznejša pričakovanja, 
so poudarili v obrazložitvi priznanja.

Uradni organizator prvenstva je bilo Turistično 
društvo (TD) Hraše, ki je k sodelovanju povabilo 
vsa društva in organizacije v Smledniku. K or-
ganizaciji so tako pristopili še (TD) Dragočajna 
Moše, Turistična zadruga Dragočajna Moše, TD 
Smlednik, Prostovoljno gasilsko društvo Smle-
dnik, Krajevna skupnost Smlednik, Društvo upo-
kojencev Smlednik, Kulturno umetniško društvo 
Smlednik in Osnovna šola Smlednik. Pripraviti je 
bilo treba vse za sprejem več kot sto ekip iz celo-
tne Evrope. Pri tem so se posebno izkazali prosto-
voljci iz turističnega društva in turistične zadruge 
Dragočajna Moše, ki so poskrbeli za nastanitev 
udeležencev ter prehrano za udeležence in prosto-

voljce. Slednji so v dobrih dveh mesecih pri-
pravili tekmovalne trase za štiri različne raz-
dalje, od petkilometrske sprint steze do osem-, 
dvanajst- in šestnajstkilometrske proge. Treba 
je bilo pridobiti več kot petdeset soglasij lastni-
kov zemljišč, ki so izkazali neverjetno priprav-
ljenost za pomoč in sodelovanje. Več kot 150 
prostovoljcev je vsak dan tridnevnega tekmo-
vanja skrbelo za tekmovalce, proge, prehrano, 
obiskovalce, medije in še mnogo drugega. Po 
besedah delegatov mednarodne organizacije 
FISTC, ki je krovna organizacija za izpeljavo 
tekmovanj, takšne angažiranosti lokalne sku-
pnosti še niso doživeli.

Prostovoljci so spet dokazali, da je kljub 
času, ki tega ne izpričuje, mogoče s poveza-
nostjo, pozitivno energijo in požrtvovalno-
stjo pripraviti dogodke, ki ponesejo dober 
glas o teh krajih po vsej Sloveniji. Ob tem 
se je predsednik TD Hraše Damjan Koželj 
zahvalil tudi občinam Medvode, Šenčur in 
Vodice, saj brez njih, pravi, ne bi mogli spe-
ljati tekmovanja, prav tako je bila nepogreš-
ljiva pomoč družine Janhar.

Mateja Rant, foto. Tina Dokl

Razširili dober glas o občini
Za izvedbo projekta 5. Evropskega prvenstva čistokrvnih pasemskih vlečnih psov Smlednik 2011 so skupini 
prostovoljcev in Turističnemu društvu Hraše kot uradnemu organizatorju podelili medaljo občine Medvode.

Medaljo občine Medvode je v imenu Turističnega 
društva Hraše sprejel njegov predsednik Damjan 
Koželj.
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Občinski nagrajenci

Častni predsednik Prostovoljnega ga-
silskega društva (PGD) Preska–Medvode 
Franc Jarc je v društvo vstopil leta 1947 že 
kot otrok. Od vsega začetka je pridno na-
biral gasilsko znanje in obiskoval gasilsko 
šolo v Medvodah. Za delovanje v gasilstvu 
ga je navdušil oče, prav tako kot on kasneje 
tudi svoje otroke, ki so nosilci pomembnih 
funkcij tako v domačem društvu kot v obči-
ni Medvode. »V njihovi družini je gasilstvo 
tradicija, saj po njegovih stopinjah stopajo 
že vnuki,« so poudarili v obrazložitvi pri-
znanja. 

Pridobil je čin nižjega gasilskega ča-
stnika, kar v tistih časih ni bilo pogosto. 
Kmalu po vstopu v društvo so mu začeli 
dodeljevati najrazličnejše naloge, in sicer 
je bil najprej mentor mladine. V letih od 
1961 do 1973 je bil poveljnik društva, leta 
1973 pa so ga izvolili za predsednika in to 
funkcijo je oprav ljal vse do leta 2003, ko 
so ga imenovali za častnega predsednika 
PGD Preska–Medvode. V času njegovega 
opravljanja najodgovornejših funkcij v dru-
štvu je društvo zelo napredovalo. S svojim 

gospodarnim delom je poskrbel, da so v tem 
času gasilski dom dvakrat dozidali in naba-
vili sedem gasilskih vozil. Vseskozi je skrbel 
za ustrezno nabavo orodja in opreme za delo 
gasilskega društva. Kot predsednik je ves 
čas sodeloval v operativni enoti ter pomagal 
pri gašenju požarov in reševanju ljudi, svoje 
izkušnje pa prenašal na mlajše gasilce. Ker 
je bil samostojni podjetnik, je bil za gasilsko 
dejavnost na voljo tudi v dopoldanskem času. 
Društvu je pogosto pomagal tudi z denarjem. 

Kot član organov je sodeloval v prvi gasilski 
zvezi v Medvodah, z njeno ukinitvijo pa je bil 
vse do leta 1995 član različnih organov Občin-
ske gasilske zveze Ljubljana–Šiška. V letu 1994 
je postal predsednik iniciativnega odbora za 
ustanovitev Gasilske zveze Medvode ter bil do 
leta 2003 njen podpredsednik. Za svoje delova-
nje v gasilski organizaciji je prejel številna ob-
činska, mestna in republiška gasilska priznanja 
ter dve državni odlikovanji. S svojim dolgole-
tnim delovanjem je v društvu, ki letos praznuje 
stoletnico, pustil neizbrisen pečat, prav tako v 
občini Medvode in tudi zunaj nje.

Mateja Rant, foto: Tina Dokl
Plaketo občine Medvode so za njegovo delo v 
gasilstvu podelili Francu Jarcu starejšemu.

Priznanje za delo v gasilstvu
Francu Jarcu starejšemu so za njegovo dolgoletno delo v prostovoljnem gasilskem društvu 

Preska–Medvode podelili plaketo občine Medvode.

Prostovoljno gasilsko društvo Preska–Med-
vode letos praznuje stoletnico prostovoljnega 
delovanja na področju požarne varnosti ter 
zaščite in reševanja prebivalcev ob požarnih 
ter naravnih in drugih nesrečah. Izvaja redna 
usposabljanja, preventivne aktivnosti, vaje in 
tekmovanja ter v gasilske vrste vključuje mla-
de. Odlično sodeluje z drugimi društvi, usta-
novami in organizacijami v občini ter gasilsko 
zvezo in občino Medvode. Društvo danes šteje 
125 članov, od tega 64 operativcev, 10 častni-
kov, 17 pionirjev, pet mladincev in deset ve-
teranov. Po sklepu župana občine Medvode o 
razvrstitvi gasilskih enot za pomoč in reševanje 
je društvo razporejeno v 3. kategorijo in raz-
glašeno za osrednje gasilsko društvo v občini 
Medvode. Odgovorno je za požarni okoliš, ki 
po površini in številu prebivalcev obsega skoraj 
polovico občine. V primeru naravnih nesreč je 
odgovorno za prevoz vode do prebivalstva.

Društvo so ustanovili junija 1912 na po-
budo takratnega preškega župnika Franceta 
Branceta. Prvi načelnik je bil Alojz Žerovnik, 
gostilničar iz Vaš, pomočnik Andrej Cvajnar, 
posestnik iz Preske, tajnik Jože Šušteršič, 
gostilničar iz Seničice, blagajnik pa Franc 
Sajovic, trgovec iz Medvod. Med ustanovite-

lji je bilo še okrog petdeset članov iz Preske, 
Seničice, Vaš, Goričan in Medvod. Kmalu po 
ustanovitvi so člani začeli zbirati sredstva za 
gasilsko brizgalno in orodje. Z nabirko prosto-
voljnih prispevkov, s posojili in prostovoljnim 
delom so v letu 1913 začeli graditi tudi nov ga-
silski dom in ga v istem letu predali namenu. 
Leta 1929 so kupili prvo motorno brizgalno, 
ki je bila najboljša, kar so jih imela gasilska 
društva daleč naokrog. V letu 1937 so kupi-
li gasilski avto znamke Opel, za katerega so 
karoserijo izdelali sami. Med vojno jim ga je 
zaplenila jugoslovanska vojska. Po večletnih 
naporih jim je leta 1963 uspelo kupiti nov 
gasilski avto znamke TAM 2000 in rabljeno 
motorno črpalko znamke ILO. Leta 1970 so 
zgradili nov gasilski dom, ob 60-letnici pa so 
prejeli gasilsko sireno. Gasilski dom so kasne-
je večkrat preuredili, dopolnjevali so tudi ga-
silska vozila in predpisano opremo. 

Leta 1961 je poveljstvo za dva petletna man-
data prevzel Franc Jarc, ki je bil nato do leta 
2003 predsednik društva. Za njim je mesto 
predsednika prevzel Vid Longar, leta 2008 pa 
Boštjan Gortnar. Poveljstvo je tega leta pre-
vzel Bojan Rogelj.

Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Nagrada za človekoljubno delo
Ob stoletnici delovanja je Prostovoljno gasilsko društvo Preska–Medvode za svoje človekoljubno delo prejelo 

plaketo občine Medvode.

Plaketo občine Medvode je v imenu Prostovoljnega 
gasilskega društva Preska–Medvode sprejel 
predsednik društva Boštjan Gortnar.
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Občina

Podprli bodo gradnjo malih čistilnih naprav
Občina v določenih naseljih ni dolžna zgraditi javne kanalizacije, zato 
so za pomoč pri reševanju problematike čiščenja odpadnih voda v teh 
naseljih v letošnjem proračunu med drugim zagotovili 50 tisoč evrov 
za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav. Sredstva 
bodo razdelili na podlagi javnega razpisa, ki ga bodo objavili na sple-
tni strani občine in v Sotočju. V njem bodo določili natančne pogoje, 
roke in postopke ter vsebino vloge za dodelitev sredstev. Podlaga za 
objavo razpisa pa je pravilnik o dodelitvi nepovratnih finančnih sred-
stev za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih komunalnih čistil-
nih naprav na območju občine Medvode, predlog katerega so svetniki 
sprejeli na zadnji seji. V pravilniku so sprva predlagali, da bi višina 
subvencije za vsako malo čistilno napravo znašala 25 odstotkov na-
bavne vrednosti oziroma največ 800 evrov za posamezno stanovanjsko 
stavbo, a so svetniki sprejeli amandma Katje Podgoršek, s katerim so 
višino subvencije dvignili na največ 1500 evrov. V naseljih, kjer ne 
bodo gradili javne kanalizacije, je sicer 260 objektov. M. R.

Ni bilo pritožb na vzdrževanje cest
Svetniki so se na zadnji seji seznanili tudi s poročilom koncesionarja 
o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe, ki vključuje iz-
vajanje zimske službe in redno vzdrževanje občinskih cest. Lani je 
to delo prevzelo podjetje Gradkop. Kot je pojasnil koncesionar, lani 
v glavnem ni bilo pritožb glede njihovega dela. »Pritožbe občanov je 
bilo mogoče slišati le na račun popravil makadamskih cest, za katere 
bi radi videli, da se v celoti vzdržujejo večkrat na leto,« so zapisali v 
poročilu. Ob tem je Nejc Smole pripomnil, da bi bilo v zimskem času 
treba pospešiti pluženje pločnikov, sploh tistih, ki vodijo do šole. Na to 
je opozorila tudi Marija Tome, saj otroci sicer hodijo po cesti, kar je 
zelo nevarno. Stanka Okoliša pa je zanimalo, kaj se občini bolj spla-
ča, vzdrževanje makadamskih cest ali asfalta. Svetovalec oddelka za 

gospodarske javne službe Gregor Lojevec je pojasnil, da dolgoročno 
gotovo asfalta, ampak v proračunu žal ni toliko denarja, da bi lahko 
asfaltirali prav vse odseke cest. M. R.

Finančna spodbuda malemu gospodarstvu
Medvoški svetniki so na junijski seji sprejeli predlog pravilnika o 
dodeljevanju sredstev za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v 
občini. Na ta način želijo spodbujati ustanavljanje novih podjetij ter 
pospeševati njihovo rast in ustvarjanje novih delovnih mest. Predla-
gani pravilnik bo občini omogočal dodeljevanje pomoči samostojnim 
podjetnikom ter mikro in malim podjetjem v obliki sofinanciranja 
upravičenih stroškov oziroma aktivnosti na podlagi nekaterih drugih 
ukrepov. Ob tem so sprejeli tudi amandma svetnice Jelene Aleksić, 
s katerim so v pravilnik vnesli še ukrep, s katerim bodo spodbujali 
razvoj projektov socialnega podjetništva. M. R.

Prodaja na medvoški tržnici poteka vsako 
sredo in soboto, v manjšem obsegu pa tudi 
druge dni v tednu. Obstaja velik interes za 
prodajo na omenjeni tržnici, so razložili v ob-
činski upravi, zato so se odločili to področje 
urediti s posebnim predpisom. Osnutek odlo-
ka o prodaji blaga zunaj prodajaln tako med 
drugim določa ceno za najem prostora, vrste 
blaga, ki naj bi ga prodajali na tržnici, in obve-
znosti zakupnika. Uredili so izredno prodajo 
na določene dneve pred prazniki, predvideli 
pa so tudi kazni za kršitev odloka. Funkcioni-
ranje tržnega prostora bodo konkretneje dolo-
čili s tržnim redom.

Kot lokacijo za tržnico so v odloku omenili 
prostor nasproti trgovskega središča, kar pa po 
mnenju številnih svetnikov ni najprimernej-
ša lokacija. Tako je tudi Jelena Aleksić raz-
mišljala, da je lokacija ponesrečena, a ta čas 
druge boljše ni. Zato je pristojne v občinski 
upravi pozvala, naj razmislijo o prostoru med 
Soro in parkiriščem pred trgovskim centrom. 
To se ji zdi pomembno ne le z vidika varnosti, 
saj so stojnice zdaj postavljene neposredno ob 
glavni cesti, ampak tudi zaradi prometnih za-
gat. Nataša Predalič je opozorila, da vozniki 
ustavljajo kar na pločniku, da opravijo nakupe 
na tržnici. Stanko Okoliš pa se je vprašal, ka-

kšna neki je to tržnica, če jo postavijo kar na 
pločniku. Zato je Marjeta Jamnik kot možno 
lokacijo za tržnico predlagala tudi parkirišče 
pred občinsko stavbo. Ob tem je Štefan Čeba-
šek spomnil, da je bila tržnica nekoč že na tem 
mestu, a so se ponudniki potem spontano pre-
selili na sedanjo lokacijo. Tudi Marija Tome 

se je strinjala, da tržnica ni kraj, ki ga bi bilo 
možno kar tako prestavljati sem in tja. Zato bi 
bil po njenem potreben razmislek o sedanjem 
prostoru. »Krasno bi bilo, če bi bilo možno 
pridobiti vrtičke zadaj za širitev tržnice,« je 
poudarila.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Tržnica za zdaj ostaja na pločniku
Ob obravnavi osnutka odloka o določitvi pogojev za prodajo blaga zunaj prodajaln so svetniki predlagali, 

da poiščejo primernejšo lokacijo za tržnico.

Pločnik po mnenju nekaterih svetnikov ni ustrezna lokacija za tržnico.

Ob ve sti lo
Na pod la gi pre je tih po ro čil o sprem lja nju zdrav stve ne ustrez no sti pit ne 
vode in ob vla do va nju tve ganj na va ških vo do vod nih si ste mih (VVS) 
upo rab ni ke pit ne vode iz na sled njih VVS ob veš ča mo, da je po treb no 
vodo za upo ra bo v pre hramb ne na me ne ob vez no pre ku ha va ti:
VVS Golo Brdo - Po la na VVS Žle be - Se ni či ca 
VVS Ma mo vec - Te ho vec VVS Žle be - Stu den či ce
VVS Žle be - Je tr benk
Po ro či la o sprem lja nju zdrav stve ne ustrez no sti pit ne vode in ob vla-
do va nju tve ganj na po sa mez nih VVS ter po ro či la o pre sku sih po sa-
mez nih vzor cev pit ne vode so stal no do stop na na splet nih stra neh 
Ob či ne Med vo de. Na vo di la, pri po ro či la in mne nja gle de vzdr že va-
nja si ste mov za oskr bo s pit no vodo ter hiš nih vo do vod nih si ste mov 
so ob jav lje na na splet nih stra neh In šti tu ta za va ro va nje zdrav ja RS. 

Ob či na Med vode
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»Veljavni odlok ne omogoča izvedbe učinkovitih ukrepov glede reci-
kliranja, ki jih določata naša in evropska zakonodaja,« je spremembe, 
ki se v Medvodah obetajo na področju ravnanja z odpadki, napovedal 
svetovalec direktorja Snage Igor Petek. Letos so že zaznali opazen 
premik v ločevanju komunalnih odpadkov na izvoru, to je pri uporab-
nikih, tako da ločene frakcije predstavljajo 40 odstotkov vseh komu-
nalnih odpadkov iz gospodinjstev. Cilj pa je še višji, in sicer 70 ali celo 
80 odstotkov. Za to, poudarjajo v občinski upravi, pa je treba ustvariti 
pogoje.
Po novem tako uporabnikom ne bi bile več na voljo le skupne zbiral-
nice za ločene frakcije, ampak bodo imeli uporabniki lastne posode 
na svojem zbirnem mestu. »Oprema za zbiranje embalaže bo enako 
oddaljena kot oprema za zbiranje mešanih komunalnih odpadkov. Ob 
teh zabojnikih bo namreč tudi zabojnik za embalažo, ki jo je med 
mešanimi odpadki ta čas več kot 70 odstotkov,« je pojasnil Igor Pe-
tek. Od uporabnikov zato pričakujejo še doslednejše ločevanje komu-
nalnih odpadkov. »S tem se bo število odvozov odpadkov zmanjšalo 
glede na vrsto komunalnega odpadka in gostoto poseljenosti,« so pou-
darili v občinski upravi in dodali, da mora biti po novem odloku cilj 
uporabnikov ločevanje odpadkov v največji možni meri, cilj izvajalca 
javne službe pa zbrati in odpeljati čim bolj ločene komunalne od-
padke v daljšem časovnem razdobju, kar naj bi v prihodnje znižalo 
strošek izvajanja javne službe. Brez vseh teh sprememb, je opozoril 

Igor Petek, bi morali sicer cene dvigniti skoraj za trideset odstotkov. 
»Naš cilj je, da se zneski na položnicah ne bodo spremenili, kar pa 
na pomeni, da se prav za vse ne bodo spremenili,« je še dodal Petek. 
Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Še doslednejše ločevanje odpadkov
Občinski svetniki so na zadnji seji med drugim obravnavali osnutek odloka  

o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov.

Po novem bodo uporabnikom ob skupnih zbiralnicah za ločene frakcije omogočili 
tudi ločevanje odpadkov na njihovem izvoru.

Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, na podlagi 57. člena Za-
kona o javnih uslužbencih (Uradni list RS, št. 63/07 – uradno prečiščeno besedilo – UPB3 
in 65/08), objavlja javni natečaj za zasedbo uradniškega delovnega mesta
 

OBČINSKI REDAR v INŠpEKtORAtu
Delovno mesto občinski redar je uradniško delovno mesto, ki se lahko opravlja v nazivih 
občinski redar III, občinski redar II in občinski redar I.

Kandidati, ki se bodo prijavili na prosto delovno mesto, morajo izpolnjevati naslednje pogoje: 
- najmanj srednja splošna oz. strokovna izobrazba (V. stopnja),
- najmanj šest mesecev delovnih izkušenj,
- znanje uradnega jezika,
- državljanstvo Republike Slovenije,
- vozniški izpit B-kategorije,
-  ne smejo biti pravnomočno obsojeni zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja 
po uradni dolžnosti, in ne smejo biti obsojeni na nepogojno kazen zapora v trajanju več 
kot šest mesecev,

-  zoper njih ne sme biti vložena pravnomočna obtožnica zaradi naklepnega kaznivega 
dejanja, ki se preganja po uradni dolžnosti.

Kot delovne izkušnje se šteje delovna doba na delovnem mestu, za katero se zahteva ista 
stopnja izobrazbe in čas pripravništva v isti stopnji izobrazbe ter delo na enaki stopnji 
zahtevnosti, kot je delovno mesto, za katero oseba kandidira, pri čemer se upošteva čas 
opravljanja takega dela in stopnja izobrazbe. 

Pri izbranem kandidatu se bo preverjalo, ali ima opravljeno usposabljanje za imenovanje v 
naziv v skladu s prvim odstavkom 89. člena Zakona o javnih uslužbencih, v nadaljevanju 
ZJU, in opravljen strokovni izpit iz upravnega postopka.
Kot opravljeno usposabljanje za imenovanje v naziv se šteje tudi opravljen strokovni izpit 
za imenovanje v naziv ali udeležba na pripravah za strokovni izpit za imenovanje v naziv v 
skladu z določbami XXII. poglavja ZJU. Izbrani kandidat, ki še ni opravil usposabljanja, bo moral 
najpozneje v enem letu od sklenitve pogodbe o zaposlitvi opraviti obvezno usposabljanje za 
imenovanje v naziv, na katero ga bo napotil predstojnik.
Če izbrani kandidat še ni opravil strokovnega izpita iz upravnega postopka, ga bo moral v 
skladu z 31. členom ZUP opraviti najpozneje v treh mesecih od sklenitve pogodbe o zaposlitvi.

Okvirno delovno področje kandidata bo izvajanje nalog nadzora nad varnim in neoviranim 
cestnim prometom v naseljih, varovanjem cest in okolja v naseljih ter na občinskih cestah 
zunaj naselij, skrb za varnost na občinskih javnih poteh, rekreacijskih in drugih javnih 
površinah, varovanje javnega premoženja, naravno in kulturno dediščino ter javnega reda 
in miru.

V skladu z 20. členom Zakona o občinskem redarstvu (Uradni list RS, št. 139/06) bo moral 
izbrani kandidat za vodenje postopka in izdajo plačilnega naloga iz pristojnosti občinskega 

redarstva najkasneje v enem letu po sklenitvi pogodbe o zaposlitvi opraviti predpisan 
preizkus znanja za opravljanje nalog in za uporabo pooblastil občinskega redarja. Dokler 
občinski redar ne opravi strokovnega usposabljanja in preizkusa znanja, je občinski redar 
– pripravnik. 

Prijava kandidata mora vsebovati: 
1.  izjavo o izpolnjevanju pogoja glede zahtevane izobrazbe, iz katere mora biti razvidna 

stopnja in smer izobrazbe ter leto in ustanova, na kateri je bila izobrazba pridobljena;
2.  izjavo o delovnih izkušnjah, iz katere je razvidno izpolnjevanje pogoja glede zahtevanih 

delovnih izkušenj (opis in trajanje vseh dosedanjih zaposlitev),
3.  izjavo kandidata, da:
   - je državljan Republike Slovenije;
  -  ni bil pravnomočno obsojen zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po 

uradni dolžnosti in da ni bil obsojen na nepogojno kazen zapora v trajanju več kot šest 
mesecev;

  -  zoper njega ni bila vložena pravnomočna obtožnica zaradi naklepnega kaznivega deja-
nja, ki se preganja po uradni dolžnosti;

4.  izjavo, da za namen tega natečajnega postopka dovoljuje Občini Medvode pridobitev 
podatkov iz 3. točke iz uradne evidence.

Izbrani kandidat bo delo na delovnem mestu občinski redar opravljal v nazivu občinski 
redar III, z možnostjo napredovanja v naziva občinski redar II in občinski redar I. 

Z izbranim kandidatom bo sklenjeno delovno razmerje za nedoločen čas s polnim de-
lovnim časom in s trimesečnim poskusnim delom. Izbrani kandidat bo delo opravljal na 
sedežu Občine Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode in na terenu.

Kandidati vložijo prijavo v pisni obliki, ki jo pošljejo v zaprti ovojnici z označbo (javni 
natečaj – občinski redar) na naslov: Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 
1215 Medvode in sicer v roku 20 dni po objavi na spletni strani Občine Medvode www.
medvode.si. Za pisno obliko prijave se šteje tudi elektronska oblika, poslana na elektron-
ski naslov občine obcina@medvode.si, pri čemer veljavnost prijave ni pogojena z elek-
tronskim podpisom. 

Kandidati bodo o izbiri pisno obveščeni v roku 15 dni po izbiri. Obvestilo o končanem 
natečajnem postopku bo objavljeno na spletni strani občine.

V besedilu natečaja uporabljeni izrazi, zapisani v moški slovnični obliki, so uporabljeni kot 
nevtralni za ženske in moške.

Informacije o izvedbi javnega natečaja dobite na tel. 01/361 95 43 (Sonja Rifel) in na tel. 
01/361 95 50 (tajništvo). 

Občina Medvode
Stanislav Žagar, župan
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»Stranka se 'pobira' tudi na našem območju, 
saj smo spet bolj navzoči v javnosti in aktiv-
neje sodelujemo pri delu občinskih organov, 
uspešni pa smo bili tudi s predlogi kandidatov 
za člane v svetih javnih zavodov,« z zadovolj-
stvom ugotavlja Stanko Okoliš, ki skupaj z 
Mirkom Javerškom stranko zastopa v medvo-
škem občinskem svetu. 
»Povabili so naju tudi v koordinacijo z župa-
nom. Poskušala sva sodelovati, a v zadnjem 
času opažava, da ni bilo pravih rezultatov, zato 
sva se odločila, da bova odslej delovala po na-
čelih naše stranke,« je pojasnil Stanko Okoliš 
in dodal, da ta čas prehajata v kritično obdo-
bje, ko zavračata županove predloge. »Med 
drugim sva tako dosegla, da je župan umaknil 
spremembe statuta občine z dnevnega reda 
junijske seje,« je dejal in dodal, da svetniki v 
občinskem svetu ne sedijo le zato, da dvigajo 
roke, ampak da se kritično opredelijo do do-
gajanja v občini. S svojimi težavami se nanje 
obračajo tudi občani, da bi jih posredovali 
vodstvu občine. »Na našo svetniško skupino 
smo ravno danes prejeli dopis staršev osnovne 
šole v Preski v zvezi s prostorsko problemati-
ko. Zanima jih, kako se bo reševalo prostorsko 
stisko, glede na to, da se bo v prihodnjih le-
tih v šolo vpisovalo vse več otrok,« je na sre-
čanju razložil Okoliš.  Na srečanju v Sori so 

se poleg obeh svetnikov zbrali še drugi člani 
stranke in tudi tisti, ki jih podpirajo in imajo 
podoben svetovni nazor. Pridružil se jim je še 
predsednik sveta stranke Matevž Kleč, ki je 

poudaril, da je največji uspeh stranke vrnitev 
v parlament. »To je krona triletnega dela na te-
renu,« je prepričan Kleč.  

Mateja Rant

Spet bolj navzoči v javnosti
Na letnem srečanju v Sori so se junija zbrali člani in somišljeniki medvoškega odbora Nove Slovenije.

Člani in somišljeniki medvoškega odbora stranke N.Si so se junija zbrali v Sori.

Ob stoletnici ustanovitve Prostovoljnega gasilskega društva (PGD) 
Preska–Medvode so konec junija pripravili gasilsko povorko, na ka-
teri je sodelovalo več kot 250 gasilcev. Gasilcem iz domačega društva 
so se namreč pridružili še gasilci iz Gasilske zveze Medvode in pri-
jateljskih gasilskih društev. V povorko so vključili tudi dvajset vozil 
in tri stare gasilske vprege. Ob tej priložnosti pa so prevzeli tudi novo 
gasilsko prikolico.
»Glede na to, da smo na poplavnem območju, smo se odločili za 
namensko vozilo za prevoz orodja in opreme, saj je v njem mogoče 
shraniti večje število poplavnih črpalk,« je pojasnil predsednik PGD 
Preska–Medvode Boštjan Gortnar. V prikolici je tako ob standardni 
opremi prostor tudi za osem potopnih črpalk. »V primeru poplav tako 
lahko oskrbujemo deset črpališč naenkrat,« je pojasnil Gortnar. Za 
novo vozilo so po Gortnarjevih besedah odšteli okrog 7500 evrov, 
pri čemer je del denarja prispevala tudi medvoška občina. Novega 
vozila so se v društvu razveselili ob letošnjem visokem jubileju, saj 
njegovi začetki segajo v leto 1912, ko so na pobudo takratnega pre-
škega župnika Janeza Branceta ustanovili gasilsko društvo. Za nakup 
gasilskega orodja pa je poskrbel trgovec iz Šentvida Anton Belec. Že 
leto kasneje so zgradili nov gasilski dom, prvi požar, pri katerem so 
sodelovali člani, pa je bil pri podnačelniku društva v Preski Andreju 
Cvajnarju jeseni leta 1914. Pogorelo je gospodarsko poslopje, ki je 
bilo krito s slamo, obvarovali pa so stanovanjsko hišo.
Društvo so v preteklosti zaznamovale številne kadrovske menjave, ki 
so negativno vplivale na delo društva, znova pa je stopilo na pot hitre 

rasti in napredka, ko je leta 1961 mesto predsednika prevzel Ivan Kni-
fic, mesto poveljnika pa Franc Jarc. V zadnjem mandatu pod predsed-
stvom Boštjana Gortnarja so člani društva gasilskemu domu nadeli 
novo zunanjo podobo in obnovili kip sv. Florjana. V operativne vrste 
društva pa se je vključilo tudi veliko novih članov, ki danes predstav-
ljajo glavno jedro društva. Mateja Rant, foto: Peter Košenina

V PGD Preska–Medvode so konec junija prevzeli novo gasilsko prikolico.

Pripravljeni tudi na poplave
V Prostovoljnem gasilskem društvu Preska–Medvode, ki letos praznuje stoletnico, so pred časom  

prevzeli novo namensko gasilsko prikolico.
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V Društvu upokojencev (DU) Medvode so že tretje leto pripravili dan 
odprtih vrat, ko medse povabijo vse medvoške občane. »Naš namen 
je, da bi vzpostavili in razširili stike z vsemi občani, tudi najmlajši-
mi. Zato vsako leto posebej povabimo otroke iz medvoškega vrtca, za 
katere pripravimo tudi delavnice,« je razložila predsednica DU Med-
vode Marija Tome.
Obiskovalcem ta dan razkažejo, s čim vse se ukvarjajo v društvu in 
jim pokažejo svoje izdelke. »Razen tega tudi kaj zapojemo ter zaigra-
mo na harmoniko in citre,« je pojasnila Marija Tome. Za vse obisko-

valce pripravijo tudi manjšo pogostitev s pecivom in sokovi. Letos 
so se jim prvič v večjem številu pridružili dedki in babice s svojimi 
vnučki, je z zadovoljstvom ugotavljala Marija Tome. »Z dnevom odpr-
tih vrat bi obenem radi predramili medvoško srenjo, saj si želimo več 
odziva na razne izlete in delavnice, ki jih pripravljamo,« je še dodala. 
Zato si bodo še naprej prizadevali, da bi bilo med upokojenci čim več 
družabnih stikov. Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Ljudje in dogodki
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Organizacijo srečanja, ki je že tradicionalno, 
saj je bilo že deveto leto po vrsti, je letos pre-
vzelo Društvo upokojencev Smlednik. V pri-
jetni senci parka graščine Lazarini se je konec 
junija zbralo več kot 350 medvoških upoko-
jencev, ki so uživali ob dobri hrani in pestrem 
kulturnem programu.
»Vseh medvoških upokojencev je približno 
1800, pri čemer je najštevilnejše Društvo 

upokojencev Medvode, ki šteje okrog 1200 
članov, v Pirničah jih je 350, v Smledniku pa 
250,« je razložil predsednik Društva upoko-
jencev Smlednik Ivan Špenko. Vsakoletno 
srečanje pripravijo z namenom, da se spozna-
jo in družijo med seboj. Srečanje popestrijo 
s kulturnim programom, v katerem so letos 
nastopili otroci iz enote Smlednik Vrtca Med-
vode, mešani pevski zbor Smleški žarek in 

folklorna skupina. Pripravijo tudi pogostitev, 
in sicer najprej postrežejo z golažem, nato pa 
še s čevapčiči. Ob zvokih zabavne glasbe se 
druženje vsako leto zavleče pozno v popoldne. 
V sklopu srečanja pa so tudi letos odprli raz-
stavo ročnih del članic društva, ki ustvarjajo v 
okviru krožka ročnih del. 

Mateja Rant, 
foto: Tina Dokl

Druženje medvoških upokojencev
V okviru občinskega praznika vsako leto v parku graščine Lazarini poteka srečanje  

upokojencev občine Medvode.

V kulturnem programu so med drugim nastopili otroci vrtca v Smledniku.Vsakoletnega srečanja medvoških upokojencev se je letos udeležilo okrog 350 članov.

Medvoški upokojenci so ob dnevu odrtih vrat pokazali, s čim se ukvarjajo v društvu.

Odprli vrata obiskovalcem



14 - S O T O Č J E

Ljudje in dogodki

Na stojnicah na zbiljski tržnici se je predsta-
vilo več kot dvajset različnih društev, ki so 
kakorkoli povezana z Japonsko, ogledati si 
je bilo mogoče tudi prikaz japonskih boril-
nih veščin. Zbrane je med drugim nagovoril 
japonski veleposlanik Tošimicu Išigure, ki 
je poudaril, da je dvajseta obletnica vzposta-
vitve diplomatskih odnosov med Slovenijo in 
Japonsko priložnost, da nadaljujemo s promo-
cijo prijateljstva med tema dvema državama in 
njunimi ljudmi. »Izkoristite ta dogodek, da bi 
občutili našo deželo in odkrili kaj novega in 
zanimivega ter poglobili razumevanje Japon-
ske in Japoncev,« je dejal veleposlanik Išigure.

Medvoški podžupan Saša Ciglar je visokega 
gosta pozdravil tudi v japonščini. »Ponosni 
smo, da v družbi japonskega veleposlaništva 
preživljamo prijetne trenutke v naši občini. S 
svojimi prizadevanji japonsko veleposlaništvo 
izreka podporo, da se odnosi med državama 
poglobijo, prav tako tudi medsebojno razume-
vanje dveh kultur.« Tudi japonologinja Maja 
Pešelj, ki je bila skupaj s Tomažem Hožičem 
pobudnica, da se tudi na tak način zaznamuje 
obletnica vzpostavitve diplomatskih odnosov 
med Slovenijo in Japonsko, upa, da je dogodek 
prispeval k boljšemu razumevanju japonske 
kulture, na katero Slovenci še vedno gleda-

mo preveč stereotipno. »Japonska niso samo 
gejše in samuraji,« je poudarila Maja Pešelj. 
V okviru Poletnega dneva Japonske se je bilo 
tako mogoče seznaniti z japonskim jezikom, 
veleposlaništvo je predstavilo tradicionalna 
poletna oblačila jukate, ki so jih ljudje lahko 
tudi oblekli, ogledati si je bilo mogoče razsta-
vo mang in se preskusiti v risanju stripov ter 
izdelovanju origamijev. Različna društva so 
predstavila tudi borilne veščine, prisluhniti je 
bilo mogoče japonskim pravljicam, se presku-
siti v igri go in degustirati suši.

Mateja Rant,  
foto: Tina Dokl

Dežela vzhajajočega sonca na Zbiljah
Dvajsetletnico vzpostavitve diplomatskih odnosov med Slovenijo in Japonsko so zaznamovali  

s prireditvijo Poletni dan Japonske na Zbiljah.

Vseslovenskemu festivalu Teden vseživljenj-
skega učenja so se letos prvič pridružili tudi 
v Medvodah. Po besedah predsednice kultur-
nega društva Sejalec umetnosti Agate Tro-
jar, območne koordinatorke, se je projektu 
pridružilo več kot dvajset različnih organi-
zacij. Projekt je sicer vodil podžupan Saša 
Ciglar.
Osrednji dogodek v okviru tedna vseživljenj-
skega učenja je bil Tržnica znanj, ki je sredi 
junija potekala pred trgovskim središčem v 
Medvodah. »Tržnica je bila zasnovana kot 
most med gospodarstvom in javnim sektor-
jem, bistvo pa je bila delitev znanj,« je pouda-
rila Agata Trojar. Tako so med drugim svoje 
projekte in formalno izobraževanje predstavi-
le medvoške osnovne šole ter zavodi in pod-
jetja, ki tržijo pridobivanje poslovnih znanj 
in neformalno usposabljanje. »Danes se vse 
življenje učimo, zato je bila tržnica namenjena 
izmenjavi izkušenj in znanj. Različne organi-
zacije so predstavile možnosti za usposablja-
nje in nadgraditev že pridobljenih veščin,« je 
še dodala Agata Trojar. Mateja Rant

Preskusiti se je bilo mogoče v izdelovanju origamijev. Poletni dan Japonske je obiskal tudi japonski veleposlanik Tošimicu Išigure.

Izmenjali izkušnje in znanja
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Osrednji dogodek na prireditvi, ki jo je Turi-
stično društvo Dragočajna–Moše pripravilo 
že šesto leto, predstavlja ogled in pokušina lo-
kalnih jedi, zlasti tistih, ki smo jih mogoče že 
skoraj pozabili. Tako je med drugim dišalo po 
močniku, medli, nekaj vrstah polente, ocvir-
kovi potici, kaši, domačih marmeladah … Za 
zabavo je poskrbel ansambel Suha špaga, s 
svojimi jeklenimi »lepotci« pa so se predsta-
vili tudi člani kluba starodobnih motociklov. 
Za vse jedi, ki jih predstavijo na Slovenskem 
dnevu, poskrbijo gospodinje iz vasi Dragočajna 
in Moše. »Zadnji teden pred prireditvijo se zelo 

trudijo s kuho in peko. Nekaj jedi pa pripravi-
mo tudi sproti, v velikih kotlih na sami priredi-
tvi,« je pojasnil predsednik turističnega društva 
Miloš Jenko. Nabor predstavljenih jedi posku-
šajo vsako leto dopolnjevati. »Že letos smo tako 
nameravali predstaviti peko kruha po starem, 
pa se ni izšlo, tako da bo to verjetno prišlo na 
vrsto prihodnje leto,« je pojasnil Jenko. Zlasti 
otroci pa so bili navdušeni nad »šmornom«, ki 
so ga sproti pekli v veliki ponvi. Glede na to, 
da se gospodinje res potrudijo in so jedi nadvse 
okusne, se je kar težko zadržati, da vsako jed 
zgolj pokusiš. »Kljub temu obiskovalce posku-

šamo pripraviti do tega, da zgolj degustirajo, a 
nam vedno ne uspe,« je smeje povedal Jenko 
in dodal, da v vsakem primeru hrane vedno 
zmanjka. Kar je povsem razumljivo, glede na 
to, da se na prireditvi vsako leto zbere okrog 
petsto obiskovalcev.
Prireditev so tudi letos popestrili s kulturnim 
in družabnim programom. Premierno se je 
predstavil mešani pevski zbor Smleški žarek, 
nastopile so ljudske pevke iz Trboj in folklor-
na skupina iz Cerkelj. Poleg starodobnih mo-
tociklov so pozornost pritegnili tudi starodob-
ni kolesarji iz kluba Rovtar. Mateja Rant

Z vonjem po domači hrani …
V kampu Smlednik v Dragočajni so na zadnjo nedeljo v juniju pripravili že tradicionalno 

prireditev Slovenski dan.

V Sori bo konec avgusta potekal že četrti fe-
stival Kranjske klobase, ki ga bodo znova po-
vezali s prireditvijo Pomežik luni, ki jo bodo 
letos pripravili že deveto leto. »Začelo se bo v 
sredo, 22. avgusta, z izborom najboljše kranj-
ske klobase, ki ga organizirata ljubljanska 
biotehniška fakulteta in Hiša kulinarike Je-
zeršek. Letos bo to že deveto državno ocenje-
vanje,« je pojasnil Primož Plešec iz Športno 
turističnega društva Sora. 
Prvič letos, je pojasnil, bodo vse ocenjeva-
ne izdelke kupili v maloprodaji, in sicer na 
več različnih prodajnih mestih. »Mesarji 
so prepričani, da je kranjska klobasa zgolj 
ena in da so vse dobre, s čimer pa se mi ne 
strinjamo,« je poudaril Plešec in dodal, da 
bodo imeli zadnjo besedo pri ocenjevanju 
potrošniki. Da bo ocena še bolj realna, pra-
vi, bodo sodelovali tudi z zvezo potrošnikov. 
Ocenjevali bodo devet vzorcev kranjskih 
klobas, saj je toliko tudi certificiranih pro-
izvajalcev, je še pojasnil Plešec. V okviru 
festivala bodo nato v petek, 24. avgusta, na-

stopile folklorne skupine iz Slovenije in Av-
strije, ki jim bo sledil ples z ansamblom Saša 
Avsenika. V soboto bodo festival zaokrožili 
s prireditvijo Pomežik luni, v okviru katere 

bodo pripravili kolesarsko dirko, program za 
otroke Poletni vrtiljak ter veselico z Mambo 
kingsi in Majoliko. 

Mateja Rant

Slovenski dan je bil kot vedno v znamenju okusnih domačih jedi, ki so jih pripravile 
gospodinje iz Dragočajne in Moš.

Prava paša za oči so bili tudi jekleni »lepotci«, s katerimi so se predstavili člani 
kluba starodobnih motociklov.

Ocenjevali bodo kupljene klobase
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»Gre za sodobna aparata, katerih največja 
prednost so poleg glasovnih tudi slikovna na-
vodila, tako da aparat sam vodi reševalca pri 
oživljanju. Uporaba je enostavna tudi za laike, 
tako da ne morejo z ničemer škoditi nezaves-
tnemu,« je pojasnil direktor Zdravstvenega 
doma Medvode Rajko Vajd. Vsekakor pa 
bodo z uporabo defibrilatorja osebi s srčnim 
zastojem bistveno povečali možnosti za preži-
vetje. Zato bodo ob podpori občine z name-
ščanjem defibrilatorjev nadaljevali, in sicer 
naj bi jih do konca leta namestili še devet, s 
čimer bodo pokrili vse večje zaselke v občini. 
V primeru zastoja srca, pravi Rajko Vajd, je 

namreč zelo pomembno, da je tovrsten aparat 
na dosegu v neposredni bližini. »Dostopni čas 
reševalcev do Medvod je nad desetimi minu-
tami, zato je možnost preživetja v primeru srč-
nega zastoja majhna, saj se le-ta vsako minuto 
zmanjša za deset odstotkov,« je razložil Vajd. 
Bistveno je, pravi, da nezavestnemu najprej 
sprostimo dihalne poti, preverimo dihanje in 
zavest, potem pa takoj stečemo po defibrilator, 
vmes pa je treba obvestiti še reševalno službo 
na telefonsko številko 112. »Do trenutka, ko 
uporabimo defibrilator, je treba nezavestnemu 
vsaj masirati srce,« je še dejal Vajd. Po name-
stitvi elektrod na prsni koš pacienta pa je treba 

zgolj slediti glasovnim navodilom. »Aparat 
med drugim zazna tudi globino srčne masaže 
in nas vodi pri njeni pravilni izvedbi.« Aparat 
po potrebi svetuje in izvede tudi »elektrošok«. 
V tem primeru je treba poskrbeti, da se pa-
cienta nihče ne dotika in se pritisne na gumb 
za sprožitev. Glavne prednosti sodobnih apa-
ratov, katerih nakup je omogočila medvoška 
občina, so po besedah Rajka Vajda odpornost 
aparata, uporaba pametnih elektrod, ki nadzi-
rajo srčno masažo, slikovna navodila in gla-
sovna navodila ter tudi, da delujejo na klasične 
baterije, katerih življenjska doba je pet let. 

Mateja Rant

Pripomoček, ki rešuje življenja
Na čolnarni v Zbiljah in gasilskem domu v Preski so namestili prva dva javno dostopna 

defibrilatorja v občini Medvode.

Prva dva defibrilatorja so namestili na čolnarno v Zbiljah … …in na gasilski dom v Preski.

Otroško igrišče na Medvoški ulici je po dese-
tih letih dobilo povsem novo podobo. V svetu 
krajevne skupnosti Medvode Center so se na-
mreč pred enim letom odločili za njegovo te-
meljito prenovo, ki so jo uresničili sredi junija 
s pomočjo občine in sponzorjev. Skupaj so za 
obnovo odšteli 25 tisoč evrov, je pojasnil taj-
nik sveta krajevne skupnosti Dragan Djukić.
V okviru prenove so zamenjali dotrajana 
igrala, povišali ograjo in vhodna vrata ter 
namestili zapirala. Okrog igral so namesti-
li varnostno podlago iz gume ter popravili 
in predelali obstoječa igrala. »Na koncu je 
bilo treba vsa igrala še pobarvati, pri čemer 
so nam priskočili na pomoč otroci osnov-
ne šole Medvode z nekaj urami likovnega 
pouka na prostem,« je razložil Djukić. Ker 
je igrišče v neposredni bližini vrtca, so 
želeli uporabo igrišča omogočiti tudi vr-
tčevskim otrokom, zato so morali izpolniti 
vse varnostne zahteve, ki so jim jih naložili 
v okviru inšpekcijskega nadzora. Občina je 
po besedah Dragana Djukića za obnovo na-

menila deset tisoč evrov, krajevna skupnost 
enajst tisoč evrov, preostanek pa so prispevali 
sponzorji. »Razen tega je bilo za dokončanje 

obnove igrišča potrebno tudi veliko prosto-
voljnega dela in dobre volje,« je še dodal Dju-
kić. Mateja Rant

Novo igrišče za medvoške malčke

Ob odprtju novega igrišča sta trak prerezala ravnateljica Vrtca Medvode Romana Epih in župan  
Stanislav Žagar.
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Oglas

Poslovalnice: 

Ljubljana Vižmarje, Plemljeva 86, tel.: 01 513 32 50

Ljubljana Črnuče, Brnčičeva 45, tel.: 01 561 35 66 

Hoče, Miklavška cesta 55, tel.: 02 618 13 31

Murska Sobota, Markišavska 9, tel.: 02 530 88 40 

Celje, Medlog 18, tel.: 03 425 68 70

POPUST na izbrane dekorje  
iveralov z razrezom*
*Popust velja od 15. 6. do 21. 7. 2012, na hobby razrez. Na razrez celih plošč popust ne velja.  
Dodatni popusti niso možni. Izbor dekorjev se lahko razlikuje po poslovalnicah.
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Vse potrebno  
za izdelavo 
pohištva in  

mojstrska opravila 
kupim na enem  

mestu!

www.slovenijales-trgovina.si

POPUST na izbrane dekorje  
iveralov z razrezom*

•  pestra izbira dekorjev  
iveralov in pultov

•  razrez lesnih plošč, robljenje 
in ostale mizarske storitve

•  pohištveno okovje,  
dodatki, orodje

Ker si med letom teže vzamemo čas, je do-
pust idealna priložnost za prenovo in mojstr-
ska opravila v našem domu. Zakaj si ne bi z 
nekaj preprostimi posegi preuredili kuhinje 
in tako vnesli svežine v svoj dom? S pomočjo 
trgovin s t. i. hobi programom je izdelava in 
predelava pohištva pravzaprav postala pre-
prosta in dostopna vsakomur. 

Zamenjajte ročaje
Že s preprosto menjavo ročajev lahko svo-
ji kuhinji pričarate svež in moderen videz.  
Izbira ročajev je danes velika, pozorni  
morate biti le na obstoječe izvrtine v vratcih. 
Za pravo velikost vzemite s seboj v trgovino 
svoj stari ročaj, sicer se lahko zgodi, da se lu-
knje v omari ter med ročaji ne bodo prilegale.
 
Z menjavo front do nove kuhinje
Še bolj drastično spremembo lahko ustva-
rite z menjavo kuhinjskih front, saj bo vaša 
kuhinja tako dobila povsem drugačen in 
nov videz. Z merami obstoječih front se 
oglasite v trgovini s hobi programom in 
tam vam bodo izdelali nove. Izbor dekor-
jev je izredno pester; izberete lahko živah-
no, svežo barvo ali pa morda bolj umirjene  

lesne dekorje. V fronte vam bodo izdelali 
tudi izvrtine za spone in ročaje ter vam tako 
prihranili dodatno vrtanje. Priporočamo, 
da hkrati zamenjate tudi spone in morda 
izberete takšne s posebnim blažilnikom  
za mehko zapiranje ali pa morda celo odpira-
nje na dotik, brez ročajev. 

Zamenjajte pult
Dotrajan kuhinjski pult zamenjajte z novim. 
Sodobni pulti z zaobljenimi robovi so bolj 
vzdržljivi in odporni proti udarcem in po-
škodbam. V trgovini s hobi delavnico vam 
bodo v pult naredili tudi izrez za kuhinjsko 
korito in kuhalno ploščo. 

StenSke obloge nameSto ploščic
Namesto keramičnih ploščic lahko nad ku-
hinjski pult namestite stensko oblogo v ena-
kem dekorju, kot je pult. Tako boste ustvarili 
moderen in homogen videz. Stenske obloge 
so enostavne za vzdrževanje in odporne pro-
ti toploti in umazaniji. 

dodatne police Za več proStora
Če vam v kuhinjskih omarah primanjkuje 
prostora, si omislite dodatne police. Na-

mestite jih lahko v obstoječe omare ali pa  
prosto na steno. V hobi delavnici vam bodo 
police odrezali natančno na želene mere, za 
zaščito robov pa vam jih bodo tudi zarobili z 
robnim trakom. Če boste police nameščali na 
rob kuhinjskih elementov, priporočamo, da 
vam v delavnici robove zaoblijo. 

kam po materiale?
Vse potrebno za izdelavo ali obnovo kuhinje 
in drugega pohištva dobite v trgovinah s 
specializirano ponudbo za profesionalne in 
ljubiteljske mizarje. Slovenijales Trgovina, 
ki že več desetletij deluje na našem trgu, 
ima v svoji ponudbi poleg lesnih materia-
lov, pohištvenega okovja, dodatkov, orodja 
in drugih izdelkov tudi mizarske storitve. 
V profesionalno opremljenih mizarskih 
delavnicah opravljajo vse vrste mizarskih 
storitev: razrez po meri, robljenje, izdelava 
izvrtin, okroglin, izrezi za korito itn. Stori-
tve so hitre in kakovostne, tako da je treba 
dan ali dva počakati le ob večjih naročilih, 
če potrebujete le nekaj polic ali pult, pa jih  
boste lahko odnesli domov takoj. 

več na www.slovenijales-trgovina.si 

Naredi sam: prenova kuhinje

Izkoristite dopustniški čas za domača mojstrska opravila
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Za natečaj Prostovoljec leta 2011 je 130 raz-
ličnih prijaviteljev prijavilo 162 posameznikov 
in 52 projektov. Za najboljši mladinski projekt 
so razglasili Eko art, in sicer zaradi zabavnega 
in inovativnega ozaveščanja mladih o vnovič-
ni uporabi zavrženih predmetov, so utemeljili. 
V okviru projekta so med drugim izdelali več 
kot dvajset različnih glasbil iz odpadnega ma-
teriala, pripravili festival eko umetnosti, foto-
grafsko razstavo ter glasbeno zgoščenko z eko 
art glasbo in video posnetki.
Projekt je potekal na pobudo Katje Škorič 
in Urške Djukič, ki sta najprej želeli posneti 
dokumentarni film o mladinskih centrih po 
Evropi. »Ta prostor avtonomnosti mladih se 
nama zdi zelo pomemben, zato sva želeli pred-
staviti, zakaj mladinski centri morajo obstaja-
ti,« je poudarila Katja Škorič. Kasneje sta se 
osredotočili le na eno državo, to je Španijo, 
saj bi bil projekt sicer preobsežen. Skupaj s 
španskimi kolegi sta ugotovili, da gojijo ena-
ko strast, to je glasbo, obenem pa velik pomen 
pripisujejo ekologiji. Iz tega je nastal projekt 
Eko art, v okviru katerega so se po besedah 
Katje Škorič usmerili v vnovično uporabo od-
padkov oziroma v »umetnost iz eko smeti«, 

kot se je izrazila. »Zrasla je ideja, da bi od-
padke reciklirali v delujoče inštrumente,« je 
dejala. Skupaj je na različne načine pri projek-
tu sodelovalo skoraj štiristo ljudi. Najprej so 
pripravili delavnice, v okviru katerih so spo-
znavali razsežnosti materiala in kako iz njega 
izvabiti melodijo. Ob obisku španskih kolegov 
je sledila izdelava inštrumentov, na katere so 
potem tudi zaigrali in posneli zgoščenko s 45 
minutami improvizirane glasbe. 
Zanimivo pri tem je, da projekta niso nagra-
dili zgolj v Sloveniji, saj so tudi v Barceloni 
dobili nagrado za najboljši mednarodni mla-
dinski projekt. »Z obeh strani smo torej dobili 
neko moralno potrditev,« je zadovoljna Katja 
Škorič, pri čemer se ji zdi najbolj pomembno, 
da so se ob tem tudi izvrstno zabavali. Skozi 
projekt so prišli tudi do pomembnega spozna-
nja, je še dodala, in sicer da mladi, ko vidijo 
problem, znajo razmišljati o več možnih raz-
ličnih rešitvah. Projekt zato še zdaleč ni kon-
čan, je zatrdila, saj spontano živi naprej skozi 
inštrumente, s katerimi še naprej nastopajo. 
»Obenem s tem spodbujamo eko življenjski 
stil, saj se v reciklaži odpirajo poti razmišlja-
nja,« je končala Katja Škorič. Mateja Rant

Glasbila iz odpadnega materiala
Projekt Eko art, ki so ga prijavili v okviru Mladinskega centra Medvode, 

so pred časom razglasili za naj mladinski prostovoljski projekt.

Katja Škorič

Tokrat je bila ob studencu na Zgornji Seni-
ci v središču dekla, pri čemer so predstavili 
naloge in dolžnosti, ki jih je imela kot grab-
ljica, perica in še kaj. Obenem so prikazali 
kmečke veščine ob košnji in obudili hojo s 
hoduljami. »Vsa nujna kmečka opravila so 
si včasih znali popestriti na različne nači-
ne, med drugim je bila to tudi priložnost, da 
so se zmenili o vsem, kar se je dogajalo na 
vasi,« je pojasnila predsednica KD Sejalec 
Agata Trojar in dodala, da je bil to torej 
tudi neke vrste »vaški radio«.
Kulturno dediščino teh krajev se trudi 
ohranjati devetnajstčlanska skupina zno-
traj KD Sejalec, ki skrbi za zapise starih 
zgodb in obujanje starih običajev. Tako so 
letos prikazali delo peric, ki so perilo pra-
le pri tamkajšnjem studencu. »Perilo so si-
cer 'skuhale' že doma, na studencu pa so ga 
zgolj splakovale,« je pojasnila Agata Trojar. 
Za to priložnost so povsem obnovili korito, 
v katerem so potem oprali perilo s pomočjo 
starih perilnikov in ribežnov. »Tako kot vsa 
druga kmečka opravila je tudi pranje perila 
spremljalo opravljanje in premlevanje vsa-
kodnevnih dogodkov. Vendar rezultat je bil 
kljub temu vedno enak – travnik je bil po-

košen in perilo oprano,« je razložila Agata 
Trojar. Za perice, ki so to delo prikazale na 
prireditvi Dekla – sejemo dediščino, je be-
sedilo pripravila Karmen Maretič, scenarij 
za ves dogodek pa je bil delo Mije Bernard. 
Opremo, je pojasnila Agata Trojar, pa so po-

iskali kar po tamkajšnjih domačijah. Lani so 
v okviru omenjene prireditve prikazali delo 
koscev in klepanje kose, v prihodnje pa se 
bodo trudili vsako leto še kaj dodati, je do-
dala Agata Trojar. 

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Ob studencu »sejali« dediščino
Kulturno društvo Sejalec umetnosti je že drugo leto pripravilo prireditev, na kateri so predstavili  

nekdanja kmečka opravila in običaje, povezane z njimi.

V okviru prireditve Dekla – sejemo dediščino so letos glavno vlogo namenili pericam.
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Pirniče – Kulturno društvo Pirniče, ki letos 
praznuje osemdeset let delovanja, je s pre-
miero komedije Tandem, ki je bila krstno 
uprizorjena v pirniškem gledališču, s tremi 
ponovitvami počitniške komedije Robinzoni 
in dekleti v naravnem okolju toplega vrelca 
Straža, s premierno predstavitvijo dokumen-
tarnega filmskega portreta Trenutki z Brigito 
in z likovno razstavo Šmarnogorsko šepeta-
nje zaključilo zelo uspešno umetniško sezono.
»Čeprav društvo v zadnjih dveh letih iz občin-
skega proračuna za sofinanciranje kulturnih 
dejavnosti v občini Medvode ni dobilo niti 
evra, si v KUD Pirniče prizadevamo izpeljati 
začrtan umetniški program. Društvo deluje na 
gledališkem, lutkovnem, likovnem, glasbe-
nem, literarnem, filmskem in multimedijskem 
področju. Tudi v novi sezoni bomo skušali 
slediti načrtovanemu programu. Likovna, 
filmska in literarna sekcija bodo v novo se-
zono vstopile tudi z novim vodstvom,« je o 
delovanju društva dejala njegova predsednica 
Anica Horvat.
Kot uvod v novo gledališko sezono bo konec 
avgusta uprizorjena komedija Robinzoni in 
dekleti, v začetku septembra pa že pripravlja-
jo novo likovno razstavo Pirniške mlekarice. 
V počastitev obletnice društva bodo novembra 
uprizorili praizvedbo adaptirane Bevkove po-
vesti Kozorog, izpeljati pa nameravajo tudi t. 

i. Kulturni maraton, v katerem se bo zvrstila 
vrsta prireditev, skupaj s slavnostno sejo ter 
svečano akademijo. Že 32. sezono bo potekal 
gledališki abonma za odrasle, manjkal pa ne 
bo niti gledališko-lutkovni abonma za otroke, 
ki poteka že dvanajsto leto. Društvo je pono-

sno, da se je njihova predstava, farsa absurda 
Selitev v režiji Petra Militareva, uvrstila 
na regijsko Linhartovo srečanje 2012, kjer je 
igralec Branko Pečelin prejel priznanje za 
najboljšo moško vlogo. 

Samo Lesjak

Odlična ustvarjalna sezona v Pirničah

Predstava Tandem v režiji Petra Militareva je komedija s petjem, ki na humoren način predstavlja odnose med 
starši in otroki. Poleg starih znancev pirniškega odra Metode Šmigoc in Bineta Knapiča sta zaigrala še mlada 
igralca Brina Vozelj in Matic Božič.

Poleg treh organizatorjev, ki so bili tudi slikarsko aktivni, je bil obisk 
zelo zanimiv. V prelepem, idiličnem ambientu so umetniško ustvar-
jali člani obeh društev in tudi gosti iz drugih delov Slovenije, vseh 
udeležencev je bilo kar enaindvajset. Osrednja slikarska tema je bila 
povezana z razpisom JSKD-ja, namreč Izraz in ekspresije v človeku, 
poleg te pa sta bili temi tudi Nekaj iz skrinje naših pozabljenih ter 
Prosta tema. Risali in slikali so portrete in figure, del upodobljenega 
izraza pa se je v določenih delih preselil tudi v krajino ali v abstraktno 
sliko.
Posebna soba na Aljaževini je rezervirana za grafike, ki so nastale 
pod mentorstvom umetnice Andreje Eržen v grafični sekciji KUD-a 
Zbilje. Na razstavi so na ogled jedkanice, akvatinte in suhe igle av-
toric, članic grafične sekcije KUD-a Zbilje: poleg mentorice so ume-
tniško aktivne tudi Jasna Vitez, Renata Grmovšek, Nataša Kovše 
in Mihaela Gregorc. »Grafike manjših formatov ne nosijo družbeno 
angažiranih vsebin, temveč prikazujejo intimne zgodbe, začenši s 
psihološkimi portreti, ki odslikavajo notranje doživljanje posameznih 
umetnic. Razstavljena pa je tudi litografija, in sicer kot kritičen odziv 
na neracionalni egoizem v družbi,« pravi Andreja Eržen, ki vodi tečaj 
umetniške grafike, katerega naslednja tema jeseni bo barvni lesorez, 
vsako soboto v juliju pa vabi tudi na delavnice slikanja in risanja za 
otroke ob Zbiljskem jezeru.
 »Nasploh je bilo vzdušje na prvi likovni koloniji zelo prijetno, ustvar-
jeni umetniški izdelki pa več kot solidni, tako da smo se že dogovorili, 
da se prihodnje leto znova srečamo,« je sklenil soorganizator slikar-
ske kolonije, umetnik Peter Gaber. Samo Lesjak

Srečanje likovnikov v idiličnem okolju
Na Aljaževi domačiji na Zavrhu je Kulturno društvo Jarem v sodelovanju s KUD Zbilje v začetku julija 

uspešno izvedlo prvi slikarski Ex tempore.

Slikarji so se lotevali različnih motivov. Takole je Soline upodobila umetnica 
Anamarija Samec.



20 - S O T O Č J E

Oglas

Novo darilo  
za nove naročnike  
na časopis  

Pridružite se nam,  
ne bo vam žal!

Kakovostna kopalna brisačaKakovostna kopalna brisača
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Prvih 30 novih naročnikov 
poleg brisače prejme še  
celodnevno vstopnico za 
kopanje v Termah Snovik.

Darilo prejmete pri naročilu 
na časopis Gorenjski glas za 
najmanj eno leto (cena izvoda 
je 1,50 EUR), izhaja vsak torek 
in petek. Prve tri mesece ga 
boste prejemali brezplačno, 
nato boste deležni od 10- 
do 25-odstotnega popusta, 
enkrat na mesec boste lahko 
brezplačno objavili mali oglas 
in koristili številne ugodnosti.

Za več informacij se oglasite osebno 
pri nas na Bleiweisovi cesti 4 v 
Kranju, ali nas pokličite na tel. št.: 
04/201 42 41 vsak dan od 7. do 15. 
ure, ob sredah do 16. ure.
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Mladi

Z vnuki podoživljali  
utrinke iz otroštva

Ob zaključku šolskega leta so učenci dveh petih razredov osnovne šole 
Medvode obiskali dom starejših občanov. »Pripravili smo jim kulturni 
program za razvedrilo in popestritev njihovega vsakdana,« sta poja-
snili učiteljici Majda Šetina Čarman in Tatjana Kernič in dodali, 
da so opazili, da so jih stanovalci doma že nestrpno čakali, saj se jih je 
veliko že prej zbralo v avli, ob dogovorjeni uri pa je prostor postal kar 
premajhen za vse obiskovalce. Nastope otrok so nagradili z glasnimi 
aplavzi. Dedki in babice, sta še dodali, so tako ob njihovem obisku ob 
vnučkih podoživeli utrinke iz otroštva. M. R.

S kanuji po Ljubljanici in morju
V okviru projekta Življenje z reko so učence osnovne šole Simona 
Jenka v Smledniku vzgajali v prijazne uporabnike rek. Tako so se 
med drugim pridružili vseslovenski čistilni akciji in očistili oba bre-
gova reke Save. Preskusili pa so se tudi v veslanju v kajakih. »Kajaki 
so posebna izkušnja, saj se sredi vode znajde vsak v svojem kajaku. 
Potrebno je poslušati, gledati, sodelovati in si pomagati,« je doživetje 

opisala mentorica projekta na šoli Stanka Grah. Za zaključek pro-
jekta so s kanuji veslali po Ljubljanici. »Na Livadi smo se vkrcali v 
kanuje in veslali proti središču mesta. Iz vode smo občudovali ureje-
no obrežje Ljubljanice in Plečnikove mojstrovine, ki Ljubljani dajejo 
svoj pečat. Blizu Tromostovja smo se izkrcali in se v staro Ljubljano 
podali na sladoled,« je razložila Stanka Grah. Projekt so vključili še 
v šolo v naravi, ki so jo imeli v Piranu od 11. do 15. junija. Pripravili 
so namreč veslaški dan v Fiesi, v sklopu katerega se je 45 učencev 4. 
in 5. razreda s kajaki podalo na morje. »To je bil zares čudovit dan,« 
je dejala Stanka Grah in dodala, da bodo s projektom nadaljevali tudi 
v prihodnjem letu. M. R.

   Piknik za zaključek  
šolskega leta

Tretješolci osnovne šole Pirniče so šolsko leto končali z veselim dru-
ženjem na pikniku, ki so jim ga pripravili starši. »Šaljive štafetne 
igre, pri katerih so sodelovali starši in otroci, so nasmejale vse ude-
ležence. Po dobri hrani, za katero so poskrbeli očetje, in po sladkih 
dobrotah, ki so jih napekle mamice, smo vsi skupaj ob kitari prepe-
vali še dolgo v večer,« je vtise s piknika strnila učiteljica Karmen 
Rebolj. M. R.

Mali avtomobili so jih navdušili
V okviru tehniškega dneva so učenci petega razreda osnovne šole Pirniče dogajanje v prometu spoznavali 

prek vožnje majhnih avtomobilov z bencinskim motorjem.

Učenci petih razredov so maja in junija oprav-
ljali kolesarske izpite. »Njihove priprave pote-
kajo v dveh delih. Teorijo urijo preko računal-
nika, kjer se učijo in delajo vaje o poznavanju 
cestnoprometnih predpisov. Na šolskem igri-
šču pa se na poligonu urijo v spretnostni vožnji 
in se z mentorjem in starši vozijo po vasi, kjer 
se srečujejo z vsakodnevnimi situacijami v 
prometu,« je razložila razredničarka Tatjana 
Zajc. Za uvod v praktični del pa so pripravili 
tehniški dan, v okviru katerega so otroke po-
stavili tudi v vlogo voznika.
Podjetje Jumicar jim je namreč omogočilo vo-
žnjo z malimi avtomobili na motorni pogon. 
»Učence so postavili v vlogo voznika, da so 
na prometnem poligonu doživeli, kako dogod-
ke v prometu opažajo in doživljajo vozniki na 
cesti,« je razložila Tatjana Zajc. Avtomobilčki 

namreč vsebujejo vse elemente pravega vozi-
la, od varnostnega pasu, zavornega pedala in 
pedala za plin. »Bilo je zelo zabavno, saj av-
tomobilčka na bencin ne voziš vsak dan! Na 
progi smo morali upoštevati prometne znake 
in semafor,« je vtise s tehniškega dneva strnila 
učenka Hana Meglič. »Bilo je zabavno, a na-
učil sem se, da je najvažnejše v prometu ostati 
živ. To pa dosežemo z mirno hojo in opazo-
vanjem,« je zelo odraslo razmišljal Žan Kaj-
zar. Polona Lovšin pa je dejala, da ni vedela, 
da je voziti tako težko. Tudi Neža Luštrek je 
priznala, da se je na začetku kar bala usesti 
v avtomobil. »Na koncu smo dobili vozniško 
dovoljenje, ki velja za Jumicar avtomobilčke, 
ob sobotah pa za domači sesalec, da mami po-
magamo pri delu,« je zadovoljna ugotavljala. 

Mateja Rant

Petošolci osnovne šole Pirniče so se v okviru 
tehniškega dne preskusili tudi v vožnji z majhnimi 
avtomobili. 
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Že tradicionalnemu pohodu po sledeh ropar-
skih vitezov, ki ga organizirajo v turističnem 
društvu Žlebe–Marjeta, se je letos v izredno 
lepem vremenu pridružilo 150 pohodnikov. Po-
leg druženja in rekreacije so se med potjo lahko 
seznanili tudi z zgodovino Hertenbergov, ki so 
te kraje poseljevali okrog 12. stoletja.
Pot je po besedah predsednika turističnega 
društva Lada Vidmarja primerna za vsa-
kogar, saj večinoma vodi po ravnem, vmes 
se povzpnejo le na 774 visok hrib Jeterbenk. 
Posebej ga veseli, da je bilo letos med po-
hodniki precej novih obrazov. »Zberemo se 
pred osnovno šolo v Preski in se odpravimo 
do cerkve sv. Marjete, kjer se dobimo še z 
drugimi pohodniki. Tu smo se seznanili tudi 
z zgodovino omenjene cerkve,« je razložil 
Lado Vidmar. Nekateri pohodniki so se nato 

vzpeli na vrh Jeterbenka, ki je po besedah 
Lada Vidmarja dobil ime prav po omenjenih 
vitezih Hertenbergih, katerih ime so ljudje 
sčasoma začeli izgovarjati po svoje. Med po-
hodom, ki s postanki in ogledi traja tri ure in 
pol, spoznajo tudi zgodovino Hertenbergov, 

ki naj bi bili roparski vitezi. »Baje naj bi po 
Sorškem polju od pohodnikov pobirali mitni-
no, vendar malce bolj na silo, kot smo vajeni 
danes,« je pojasnil Lado Vidmar. Pohod za-
ključijo na Branovem, kjer poskrbijo tudi za 
pogostitev. Mateja Rant

Ljudje in dogodki
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Od ponedeljka do petka  
vam od devetih naprej nudimo  

več vrst malic
Do sta va hra ne na dom

04/250 11 69, 041/581 327

Mav či če 69, 4211 MAV ČI ČE
Od pr to vsak dan od 9. do 22. ure, 

tudi ob četrtkih

 Pice iz krušne peči  
 Kosila vsak dan  
 Jedi po naročilu  

 Vsak dan sveže postrvi

Tudi o zgodovini Hertenbergov
Turistično društvo Žlebe–Marjeta je na dan državnosti, 25. junija, že deveto leto zapored pripravilo 

Pohod po poteh roparskih vitezov.

Pohoda po poteh roparskih vitezov se je letos udeležilo 150 pohodnikov.Nekateri so se močno vživeli v vlogo roparskih 
vitezov.

Sorški ansambel Sorarmonica je konec maja gostoval na množičnem srečanju ustnih har-
monikarjev Zaigrajmo na orglice, ki vsako leto poteka na osrednjem trgu v hrvaškem Gra-
čišću, majhnem istrskem mestu blizu Pazina. Na letošnji že sedemnajsti prireditvi so nasto-
pili na posebno povabilo gostitelja.
»Po več kot petdesetih nastopajočih posameznikih in skupinah, ki so se zvrstili v dobrih 
treh urah, je za zaključek s polurno pisano paleto različnih glasbenih zvrsti in z različnimi 
kombinacijami sestavov naša štirinajstčlanska ekipa poskrbela za več kot dostojno 'piko na 
i',« je poudaril član zasedbe Vladimir Hrovat. Občinstvo je lahko uživalo ob zvokih nji-
hovih ustnih harmonik, dveh kitar in violine ter dekliškem glasu njihove najmlajše članice 
Klare, ki je ob podpori celotnega ansambla zapela znano Mozartovo Uspavanko. »Po boga-
ti pogostitvi, ki so nam jo pripravili prijazni domačini in prireditelji, ter dodatni glasbeno 
navdahnjeni zabavi smo se vrnili domov s prijetnimi vtisi, s še eno izkušnjo več in pri-
pravljeni na prihodnje izzive,« je vtise z gostovanja strnil Vladimir Hrovat. Mateja Rant

Ansambel Sorarmonica je navdušil občinstvo v Gračišću.

Sorarmonica gostovala v Istri
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BAR VILI
Avtokamp Smlednik  

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure

Ob petkih, sobotah in nedeljah
ocvrte postrvi, jedi z žara, sladice ...

Tel.: 040/22 19 45
Možnost piknikov  

po predhodnem naročilu! V
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Slikovna uganka

Kako dobro poznamo  
našo deželo?

Kdor je prejšnje mesece razmišljal, kam 
bo odpeljal sebe in svojo družino v me-
secih, ko najhuje pripeka in zato tudi kaj 
prihranil, bo tole najbrž prebiral, ko se vr-
nejo z morja ali z obal naših rek in gorskih 
jezer. A je tudi doma lepo, če ne poznaš le 
bifejčkov na tej in drugi strani Sore. Kje 
sem se tokrat ustavil, katera dolinica je 
zgoraj za mojim hrbtom in katero naravno 
znamenitost skrivajo tista pobočja?

V junijski številki sem vas spraševal, 
kam me je zaneslo in kaj je tisto, kar vidi-
mo v sredi med skalovjem? Posnetek sem 
napravil s Pogačnikove poti na Grmado, 
od koder se preko sedla lahko odpravimo 
na Šmarno goro, tisto v sredi pa je Doni-
tov dimnik v Medvodah. Očitno pa ste že 
povsem dopustniško razpoloženi, saj smo 
prejeli le en odgovor, a še ta ni bil pravilen. 
A ker je bil tako simpatičen, si prav tako 
zasluži nagrado. Jan Oman iz Valburge 
očitno vidi samo še morje, saj je napisal, da 
je tisto, kar se skriva tam na sredi med ska-
lovjem, morje. Nagrado prejme po pošti.

Jože Praprotnik,  avtor slikovne uganke

Primorec najboljši  
na Veseli harmoniki

Konec junija je Senica že dvanajstič gostila festival v igranju na 
diatonično harmoniko. 

Vesele harmonike se je tokrat udeležilo de-
vetnajst tekmovalcev z vseh koncev Slovenije, 
zmaga pa je šla v roke Erika Šavrona, 19-le-
tnega Primorca iz Gradina pri Kopru, ki je 
zaigral skladbo Beneški karneval v priredbi 
Zorana Lupinca.

Tekmovalci so nastopili v treh kategorijah, 
in sicer od sedem do osemnajst let, od osem-
najst do petdeset in nad petdeset let. Strokovna 
komisija je tekmovalce ocenjevala po različ-
nih kriterijih. Prepričati so jih morali z dina-
miko, tehniko in ritmom. »Presenečen sem, 
kako dobro tehnično podkovani so predvsem 
tekmovalci iz najmlajše skupine, zato je pri 
njih odločalo predvsem to, koliko duše je tek-
movalec dal v skladbo, ki jo je izvajal. Glede 
na to, da je bilo mladih tekmovalcev največ in 
da so igrali zahtevne skladbe, mislim, da se 
Slovencem ni bati za prihodnost narodne glas-
be,« je bil s prikazanim zadovoljen član komi-
sije Drago Perkič. Peter Košenina Na Veseli harmoniki je bil najboljši Primorec.

Letos že dvanajsti moto piknik
Člani Moto road racing cluba Medvode so letos znova poskrbeli, da so tako slovenske kot 

številne tuje motoriste poti sredi junija pripeljale v Medvode. Na tradicionalnem prizori-
šču ob levem bregu Save so pripravili že 12. moto piknik, na katerega so poleg motoristov 
od blizu in daleč vsako leto povabljeni tudi tisti, ki sicer ne vozijo motorjev, a imajo radi 
dobro družbo, zabavo ob glasbi in dobrote z žara. Vsega tega so bili številni obiskovalci 
deležni tudi letos, ko je organizatorjem na roke šlo tudi vreme, čeprav je bilo prizorišče še 
pošteno namočeno od junijskega deževja. V. S.

Tudi letos so člani Moto road racing cluba Medvode na travniku ob levem bregu Save pripravili sedaj 
že tradicionalni moto zbor.
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Vrt

Jagodičevje v vsak vrt
V preteklosti so večino jagodičevja na vrtu predstavljale jagode in ribez. Maline, robide, borovnice in 

brusnice so se na vrtovih pojavljale zelo redko, saj so ljudje njihove plodove nabirali po gozdovih. 

Danes postaja jagodičevje na vrtovih vedno 
bolj priljubljeno. Poleg klasičnih, vsem dobro 
poznanih sort nas vrtnarji vsako leto razve-
selijo z vedno novejšimi in zanimivejšimi, ki 
nas prepričajo v to, da jih zasadimo v svoj vrt. 
Toda zakaj postaja jagodičevje vedno bolj pri-
ljubljeno?

Eden izmed glavnih razlogov je njegova vse-
stranska uporabnost. Iz jagodičastega sadja 
lahko pripravimo številne jedi, marmelade, 
sokove in druge shranke, s katerimi si popes-
trimo zimske dni. Seveda je najbolje, če uži-
vamo sveže, pravkar nabrane, plodove. Takšni 
so najbolj okusni in zdravi, saj v sebi skrivajo 
številne vitamine in minerale. Poleg vsestran-
ske uporabnosti je jagodičevje zanimivo tudi 
zaradi pestrosti različnih barv in oblik plodov. 
Le kdo ne pozna rdečih malin, ribeza, zelenih 
kosmulj in črnih robid. Toda ti sadeži obstojijo 
tudi v drugih barvnih različicah. Vrt si tako 
lahko popestrimo z rumenimi in črnimi ma-
linami, belim ter črnim ribezom in rdečimi 
kosmuljami. Poleg naštetih vrst jagodičevja, 
danes na vrtovih srečujemo še ameriške bo-
rovnice, aronije in seveda vrtne jagode. Vsako 
leto pa se pojavijo tudi nove vrste jagodičevja. 
Ena izmed takih je zagotovo jagoda goji. Izvi-
ra iz Kitajske, kjer jo v tradicionalni medicini 
uporabljajo že vrsto let. Rastlina lahko zraste 
do treh metrov v višino. Obrodi obilo podol-
govatih drobnih rdečih jagod, ki naj bi veljale 
za sadež s super močjo. Poleg jagode goji iz 
Kitajske izvira še ena zanimiva jagodičnica, 
šisandra. Ta rastlina za svojo rast potrebuje 
oporo, saj sodi med bujne popenjavke. V je-
seni obrodi rdeče plodove, ki rastejo v obli-
ki grozda. Zaradi specifičnega okusa (kislo, 
sladko, slano, grenko, pekoče) šisando imenu-
jejo tudi sadež petih okusov. Naslednja zani-
miva rastlina je sibirska borovnica. Čeprav jo 
poimenujemo borovnica, z njo ni kaj dosti v 
sorodu, a je njen dober nadomestek. Prednost 
njene vzgoje je v tem, da obrodi plodove že v 
začetku maja, in da za rast ne potrebuje ki-

slih tal. Med najnovejše križance jagodičev-
ja pa sodi fourberry. Plodovi in rast rastline 
spominja na črni ribez. Poleg okusnih plodov, 
ki dozorevajo julija, nas fourberry že v začet-
ku pomladi razveseli z dišečimi rumenimi 
cvetovi. V jeseni pa se listje obarva v žare-
če oranžno rdeče tone, ki spominjajo na liste 
pahljačastih javorjev. Poleg vseh naštetih vrst 
jagodičevja ne smemo pozabiti še na različne 
medvrstne križance. Dva izmed takih sta tay-
berry in boysenberry (križanec med malino 
in robido) ter josta (križanec med kosmuljo in 
črnim ribezom).

Še en razlog za vse večjo priljubljenost jago-
dičja pa je njegova enostavna oskrba. Z izje-
mo ameriških borovnic in brusnic, za katere 
moramo pred sajenjem pripraviti kisla tla, 

druge rastline niso zahtevne. Za dobro rast 
jim moramo nameniti izrazito sončno lego ter 
lahko in humusno prst. Najprimernejši čas za 
sajenje novih sadik je jesen. Pri tem moramo 
biti pozorni, da upoštevamo sadilno razdaljo, 
saj se majhne sadike z leti razrastejo v buj-
ne grme. Še ena izmed pomembnih stvari je 
obrezovanje v spomladanskem času. Z njim 
ohranjamo obliko grma ter vzdržujemo ustre-
zno rast in rodnost. Če želimo plodove uživati 
od maja pa vse do pozne jeseni, moramo pre-
mišljeno izbrati prave sorte. Zaradi nezahtev-
nih pogojev za rast jagodičevje odlično uspeva 
tudi v večjih posodah, zato si tisti, ki nimajo 
vrta, lahko omislijo jagodičevje na balkonu ali 
terasi.

Rok Kogovšek

Poletno jagodičevje (sibirske in ameriške borovnice, ribez, maline in rdeče kosmulje)

Plodovi križanca med malino in robido, tayberry Zoreči plodovi robide
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Nasvet

Gorenjski glas izhaja  
vsak torek in petek,  
v njem pa  
prevladujejo lokalne 
novice, ki jih ne  
najdete nikjer drugje. 
Na Gorenjskem glasu 
poskrbimo, da so naši 
naročniki deležni  
popustov pri naročnini, 
različne izdelke  
ponudimo po  
ugodnejših cenah,  
družimo se na  
predavanjih, izletih  
in počitnicah.

Pridružite se nam, imamo se prav lepo.

popustov pri naročnini, 

Tudi poleti z Gorenjskim  glasom uživajo otroci in odrasli.
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Ne verjemite nikomur, vse preverite!

Po elektronski pošti ali preko družbenih 
omrežij se ves čas pojavljajo različna spo-
ročila, ki imajo tako ali drugače šokantno 
vsebino. Nemogoče je posploševanje, da je 
vsa vsebina napačna ali pravilna. Bilo bi pa 
skrajno pametno, da pred širitvijo morebi-
tnih napačnih ali celo neumnih informacij 
nekajkrat vdihnete ter vsebino sporočila 
premislite ali preverite pri nekom, ki se na 
posredovano tematiko spozna. Če tega ne 
boste delali, se vam lahko pripeti skrajno 
neugodna situacija, kakršna je nekaj dni na-

zaj doletela dr. Antona Gregorja. Več o tem 
v nadaljevanju.

Ker se sam najbolj spoznam na živila in 
prehrano, sem bil glede na vsebino nekaterih 
sporočil, ki so se širila prek spleta v zadnjem 
času, upravičeno zgrožen. Posebej je potrebno 
omeniti zadnje, prehransko precej odmevno 
ter verjetno eno izmed bolj neumnih verižnih 
sporočil. Vsebina je zelo prepričljiva. Govori 
o tem, da je mleko v tetrapaku lahko tudi do 
štirikrat pokvarjeno in nazaj pasterizirano ter 
se nam prodaja kot sveže neoporečno mleko. 
Kolikokrat pokvarjeno mleko smo kupili, naj 
bi nam razkrile številke, ki so zapisane na dnu 
tetrapaka. Ta izmišljena zgodba pa je dobila 
še večjo veljavo zaradi spodaj podpisanega 
dr. Antona Gregorja. Ljudje doktorjem na-
mreč zelo radi verjamemo, kajne?

Ker smo na faksu imeli predmet tehnologi-
je mleka in mlečnih izdelkov, mi je bilo takoj 
jasno, da je sporočilo napačno. Vseeno sem 
se odločil, da zadevo podrobneje raziščem. 
Ljubljanske mlekarne na očitke odgovarjajo, 
da je vračanje izdelkov s pretečenim rokom 
trajanja nazaj v proizvodne obrate zakonsko 
prepovedano, kar strogo preverjajo veteri-
narski inšpektorji. Razlaga številk s strani 
družbe Tetra Pak je sledeča: V Tetra Paku ti-
skajo dizajne na več trakovih hkrati, ti pa so 
zaradi veljavnih predpisov za sledljivost em-

balaže označeni oziroma oštevilčeni; oznake 
so na spodnji strani embalaže. Primer: 1 345 
označuje, da je bil paket tiskan na 2. traku v 
proizvodnji. Tudi spodaj podpisani doktor je 
priznal, da je sporočilo napačno, in pojasnil, 
da je bil »žrtev« posredovanja elektronskih 
sporočil. Bil je le eden od ljudi, ki so spo-
ročilo posredovali naprej. Njegov podpis so 
uporabili pri nadaljnjem širjenju sporočila in 
izpadlo je, kakor da je on avtor.

Samo verižno sporočilo o mleku mi najprej 
ni vzbudilo večjega zanimanja. Mislil sem, da 
ljudje vsebini ne bodo nasedali. Ko pa sem 
videl, da celo tisti, ki se imajo za prehranske 
strokovnjake, osebne trenerje in v medijih 
svetujejo, kako naj se ljudje prehranjujejo, 
širijo teke neumnosti, sem bil močno negativ-
no presenečen. Nekateri nutricionisti (če jih 
sploh lahko tako imenujem) so šli celo tako 
daleč, da so na socialnem omrežju Face book 
oznanili, da oni to vedo že dolgo, nakar je 
sledilo kup komentarjev ljudi, ki so se s temi 
neumnostmi strinjali. 

Dandanes lahko slišimo, vidimo ali prebe-
remo marsikaj, zato je preverjanje informacij 
postalo ključnega pomena. Pravzaprav so laži 
in nepreverjeni podatki postali naš vsakdan. 
Samo od nas je odvisno, ali bomo kot ovce 
sledili temu, kar se govori, ali se bomo hoteli 
dokopati do resnice!

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane 
 ter vaditelj fitnesa
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Atleti uspešni tudi v tujini
Mladi tekmovalci Atletskega kluba Medvode imajo v tej sezoni za seboj že vrsto nastopov na domačih in 

mednarodnih tekmovanjih, kjer se je izkazal zlasti Luka Janežič.

Kljub vročini imajo atleti le malo časa za 
počitek, saj so si zadnja tekmovanja sledi-
la drugo za drugim. »Od konca aprila vneto 
tekmujemo, saj je atletska sezona trenutno na 
vrhuncu. Tekmujemo na vseh prvenstvih po 
Sloveniji, ki se vrstijo drugo za drugim. Tako 
imamo predstavnike na močnih mednarodnih 
mitingih in na državnih prvenstvih. Poleg 
tega se naši tekmovalci udeležujejo tudi neka-
terih reprezentančnih akcij zunaj Slovenije. V 
mlajši mladinski reprezentanci Slovenije nas 
uspešno zastopa sedemnajstletni Luka Jane-

žič, ki tekmuje v teku na 100 in 200 metrov 
ter v štafeti. Na Briksa mitingu je bil v posa-
mični konkurenci v teku na 200 metrov četrti, 
s štafeto pa so osvojili bronasto medaljo. Bil 
je tudi na reprezentančni tekmi starejših mla-
dincev na tekmi treh dežel v Slovenj Gradcu, 
kjer sicer medalje ni bilo, a je bila močna 
konkurenca in Luka je na 100 metrov tekel 
zelo solidno, v štafeti pa so odstopili. V Slo-
venj Gradcu je tekla tudi njegova sestra Lara, 
ki je tekmovala na 400 metrov in v štafeti na 
4 x 400 metrov ter z ekipo deklet v štafeti 
osvojila zlato medaljo,« o nekaterih odličnih 
rezultatih klubskih tekmovalcev v mladinski 
konkurenci pravi predsednik in glavni trener 
Atletskega kluba Medvode Franc Bohinc in 
dodaja, da sta Luka in Lara njihova najbolj-
ša tekmovalca v mladinski konkurenci, prav 
tako pa imajo v klubu precej še mlajših odlič-
nih atletov.

»Pohvalim lahko naše pionirje na čelu z Alja-
žem Knificem, ki je na državnem prvenstvu za 
starejše pionirje v teku na 100 metrov osvojil 
tretje mesto. Prav tako se je odlično odrezala 

mlajša pionirka Brina Vozelj, ki je postavila 
državni rekord v metu vorteksa (žogica), in 
Jaka Peklaj, ki je bil v teku na 200 metrov na 
državnem prvenstvu tretji,« dodaja Franc Bo-
hinc, ki je zadovoljen, saj so njihovi člani osva-
jali medalje tudi na zimskih tekmovanjih.

Trenutno je v Atletskem klubu Medvode si-
cer med petnajst in osemnajst tekmovalcev, ki 
se redno udeležujejo domačih tekmovanj, med 
njimi je kar deset takih, ki v svojih kategori-
jah lahko posegajo po odličjih. Tekmovalcev 
v članskih kategorijah še nimajo, vendar je 
Luka Janežič že tako dober, da se na doma-
čih tekmovanjih lahko meri tudi že v članski 
konkurenci.

Sicer pa je Atletski klub Medvode še zelo 
mlad, saj so bili prej pod okriljem Partizana 
Medvode kot atletska sekcija. »Z novim letom 
smo se odločili za samostojno pot in upam, 
da bomo tako močnejši in še bolj prepoznav-
ni. Poleti večinoma treniramo v Tacnu in v 
Partizanu v Medvodah, pozimi pa po različ-
nih dvoranah, tudi v atletski dvorani ŽAK-a. 
Najemnine dvoran nam pokriva občina, sicer 
pa se financiramo od članarin in sponzorjev,« 
tudi pravi Franc Bohinc, ki glede na letošnje 
uspehe mladih atletov že postavlja cilje za 
novo sezono, v kateri je tudi evropsko pr-
venstvo za starejše mladince, kjer ima velike 
ambicije zlasti Luka Janežič. Drugi medvoški 
atleti pa si želijo, da bi se s tekmovanj čim več-
krat vračali z odličji.

Vilma Stanovnik

Kljub poletni vroči so bili medvoški atleti ob našem obisku na treningu dobre volje.

V Hartbergu v Avstriji so od 25. junija do 
28. junija potekale igre Alpe Adria. Z 
reprezentanco mladincev se jih je 
udeležil tudi Luka Janežič, ki je v močni 
mednarodni konkurenci zmagal v teku na 
200 metrov s časom 22.16. 

Predsednik in trener Atletskega kluba Medvode 
Franci Bohinc

Luka Janežič je prvo ime med tekmovalci.
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Klemen najhitreje na Katarino
Člani Kolesarskega kluba Medvode so pripravili že 14. kolesarski 

vzpon na Katarino.
Zadnjo junijsko nedeljo so člani Kolesar-

skega kluba Medvode na čelu z vodjem pri-
reditve Mirkom Pazarjem pripravili sedaj že 
tradicionalni kolesarski vzpon na Katarino. 
V najmlajši moški kategoriji od 15 do 30 let 
je zmagal Klemen Šimnovec (Goričane), ki 
je tudi sicer na dirki dosegel najboljši čas, 
saj se je na Katarino povzpel v 16 minutah 
in 46 sekundah. Drugo mesto je osvojil Pri-
mož Porenta (Crngrob) s časom 17,44, tretje 
pa Timotej Bečan (Žlebe) s časom 17,49. V 
kategoriji moških med 30 in 40 let je zmagal 
Matjaž Mikloša (Betovnova) s časom 17,43, 
drugi je bil Sebastjan Kosec (Valburga) s ča-
som 19,41, tretji pa Luka Mihovec (Reteče) s 
časom 19,54. V kategoriji moških od 40 do 50 

let je zmagal Simon Strnad (Dobrovo Brda) s 
časom 19,30, drugi je bil Tomaž Bečan (Žle-
be) s časom 22,22, tretji pa Borut Gaber (Re-
teče) s časom 22,38. 

Največ tekmovalcev je nastopilo v katego-
riji moških nad 50 let, kjer je s časom 21,13 
zmagal Jože Rogelj (Celovška), pred Milivo-
jem Papičem (Marušičeva) s časom 21,46 in 
Matejem Mihovcem (Sp. Senica), ki se je na 
Katarino pripeljal s časom 24,02. 

Dirke so se udeležile tudi ženske, najhitreje 
pa je s progo opravila Maja Zajec (Valburga), 
saj je v cilj na Katarino prišla s časom 27,55. 
Drugo mesto je s časom 29,15 osvojila Darja 
Beguš (Podlubnik), tretje pa Lidija Praprotnik 
s časom 31,13. Vilma Stanovnik
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Najhitrejše kolesarke letošnjega 14. vzpona na Katarino so bile Maja Zajc (na sredini), Darja Beguš (levo) in 
Lidija Praprotnik. 

Na kegljišču Hidra so pripravili že 18. odprto prvenstvo Medvod.

Benedik najboljši kegljač  
odprtega prvenstva Medvod

Kegljaški klub Hidro Medvode je letos organiziral že 18. odprto prvenstvo Medvod v 
kegljanju za moške in ženske, ki je štelo tudi kot 9. Košmrljev memorial. Štirinajstdnevno 
tekmovanje, ki se ga je letos udeležilo 149 tekmovalcev in 28 tekmovalk, se je zaključilo s 
podelitvijo pokalov najboljšim. Med moškimi je prvo mesto osvojil Tržičan Boris Benedik 
(KK Zadar) s 629 podrtimi keglji, drugi je bil Primož Pintarič (KK Medveščak) s 615 po-
drtimi keglji, tretji pa gost z Reke Stjepan Butorac s 611 podrtimi keglji. 

Najboljši domačin je bil član KK Hidro Uroš Papež s 586 podrtimi keglji. Med ženskami 
je zmagala Zala Verbole (KK Korotan) s 567 podrtimi keglji, druga je bila Kamničanka 
Lidija Pirman s 561 podrtimi keglji, tretja pa domačinka Marta Kršinar (KD Medvode) s 
552 podrtimi keglji. V. S.
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Župan Stanislav Žagar, skupaj s predsednikom 
Športne zveze Medvode Milanom Šobatom (v 
sredini) predaja jubilejno nagrado Janezu Dolinarju.

Šestdeset let košarke  
v Medvodah

Medvode so bile in tudi bodo košarkarsko 
mesto! Šest desetletij dolga tradicija uspehov 
in tudi neuspehov košarke v Medvodah je 
bila vredna velike proslave. 

Za praznovanje je bilo na novo urejeno 
zunanje igrišče v jami pred Partizanom 
Medvode, žal pa je organizatorjem zagodlo 
vreme in se je vse dogajanje moralo preseli-
ti v telovadnico OŠ Preska. Tudi dobro, po-
membno za košarkarje je to, da so venomer 
med dvema košema.

Proslava šestdesetletnice je najprej minila s 
programom, po katerem so se vrstile tekme v 
vseh starostnih kategorijah kluba. Večer pa 
je bil čas za slavnostno akademijo, na kateri 
so med drugim najzaslužnejšim podelili tudi 
priznanja. Slavnostni govorniki so bili pred-
sednik kluba Tinex Medvode Robert Nogra-
šek, predsednik Partizana Aleš Miklič, žu-
pan Medvod Stanislav Žagar je pozdravil vse 
navzoče in se zahvalil vsem, ki so pripomo-
gli k razvoju košarke v preteklih 60 letih, ter 
podelil priznanja vsem dotedanjim trener-
jem, predsednikom, časovno prvi moški in 
ženski ekipi v Medvodah, ter dvema bivšima 
igralcema, ki sta nastopala za reprezentanco. 
Posebno priznanje je dobil začetnik košarke 
v Medvodah Janez Dolinar, ki je nagovarjal 
fante po medvoških gostilnah, da so začeli 
igrati košarko. Med govorniki je bil tudi Pe-
ter Breznik, prvi trener košarkarjev v Med-
vodah in kasnejši predsednik košarkarske 
zveze Jugoslavije in Slovenije.

Miroslav Braco Cvjetičanin
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Avto

Sveže ideje za nov uspeh
Novi Renault Clio jeseni prihaja s svežo obliko in številnimi tehnološkimi inovacijami.

Renault bo letošnjo jesen predstavil novo 
generacijo svojega najpomembnejšega mode-
la. Novi Clio bo predhodnika prekašal v vseh 
pogledih, kupcem bo lezel pod kožo s sveži-
mi oblikovnimi elementi, poleg tega pa bo 
nabit s tehnološkimi inovacijami. Novinec bo 
prvi serijski avtomobil, ki bo v celoti izrazil 
prenovljen oblikovni izraz znamke Renault, 
zasnovan pod taktirko prvega oblikovalca te 
znamke Laurensa van den Ackerja. 

Novi Renault Clio ima prepoznaven obraz, 
z velikim znakom, izraznost prednjega dela 
pa poudarjata kromirani obrobi žarometov 
in dnevne luči s svetlečimi diodami. Novi 
Clio, ki bo na voljo le s petimi vrati, ima 
zelo športen videz, ki ga poudarja tudi 
dejstvo, da sta ročici zadnjih vrat prikrito 
nameščeni tik ob zadnjih stebričkih. V pri-
merjavi s predhodnikom je prihajajoči Clio 
manj odmaknjen od tal, ima širša koloteka 
in kolesa pomaknjena vstran, pri čemer so 
manjše tudi vrzeli med kolesi in robovi bla-
tnikov, kar okrepi občutek dinamičnega in 
čvrstega značaja. Ob začetku prodaje bo na 
voljo v osmih barvah karoserije. Oblika ar-
maturne plošče spominja na letalsko krilo, 
multimedijska oprema je na osrednji kon-
zoli, skrbno so izbrane barve in materiali, 
merilnik hitrosti je digitalen, sedeži udobni, 
notranjost pa krasijo tudi kromirane ali črno 
lakirane obloge in obrobe.

Novi Clio je prvi Renaultov model, ki je 
opremljen z novim litrski trivaljnim bencin-
skim motorjem s turbinskim puhalom, ki bo 
razvil 66 kilovatov moči (90 KM). Najmlajši 
med trubodizelskimi motorji je 1,5-litrski z 
največjo močjo 66 kilovatov (90 KM). Poleg 
tega bo na voljo še nekaj živahnejših pogon-
skih strojev in samodejni menjalnik. 

Novi Renaultov adut bo tudi k nam zapeljal 
jeseni, sicer pa je ta model od leta 1990, ko je 
bila predstavljena prva generacija, premamil 
že 11,5 milijona kupcev v več kot 115 drža-
vah. 

Matjaž Gregorič

AvtoelektrikA in AvtomehAnikA

   Splošni servis vozil

   Diagnostika vseh tipov 
vozil!

   Servis klimatskih 
naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

www.avtojamnik.si

d.o.o.
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Odraslost v vseh pogledih
V limuzinske vrste jeseni prihaja novi Seat Toledo.

Španski Seat je doslej izdelal več kot 860 tisoč primerkov Toleda pr-
vih dveh generacij, jeseni pa prihaja na ceste povsem enak model z 
enakim imenom. V celoti na novo razviti model bo od sredine novem-
bra najprej na voljo kupcem v Španiji in na Portugalskem, od leta 2013 
pa tudi na drugih evropskih trgih. Med njegove najpomembnejše trge 
sodijo poleg Španije še Nemčija, Mehika in Turčija.

Novi Toledo je v vseh pogledih odrasel avtomobil, v dolžino meri 
4,48 metra in je štiri centimetre daljši od predhodnika iz leta 2004. Za 
razliko od predhodnika, ki je imel klasični pokrov prtljažnika, je naj-
novejši predstavnik te modelske serije opremljen z velikim zadnjim po-
krovom, ki se visoko odpira. Dodaten adut je prostorna notranjost, za 
katero ima zasluge sorazmerno dolga medosna razdalja. Oblika novega 
je dosledna nadgradnja Seatovih novih oblikovalskih smernic, ki sicer 
zelo spominjajo na poteze »češke sestrične«, prihajajoče Škode Rapid. 

Toledo bodo poganjali najsodobnejši motorji iz koncerna Volkswa-
gen. Na vrhu ponudbe sta turbinsko podprta bencinska motorja s pro-
stornino 1,2 oziroma 1,4 litra ter 1,6-litrski turbodizelski motor. Se-
demstopenjski menjalnik z dvojno sklopko je na voljo v kombinaciji z 
močnejšim od obeh bencinskih motorjev. Bencinski motorji razvijejo 
moč od 55 kilovatov (75 KM) do 90 kilovatov (122 KM), dizelski pa 77 
kilovatov (105 KM), ki se mu bo prihodnje leto pridružila še šibkejša 
različica s 66 kilovati (90 KM). 

V serijski paket varnostne opreme so pri vseh izvedbah Toleda vklju-
čeni voznikova in sovoznikova čelna varnostna blazina, stranski var-
nostni blazini spredaj ter varnostni blazini za glavo in prsni koš. To-
varniško so v osnovni model vgrajeni tudi osrednje zaklepanje, deljivo 
zložljiva zadnja sedežna klop in električni pomik sprednjih stekel. 

Matjaž Gregorič

POKLIČITE MS TAKSI  
NA BREZPLAČNO ŠTEVILKO  

080 98 66, 041 957 100. 
V NAŠI DRUŽBI SE LAHKO ZAČNE  

VAŠA PUSTOLOVŠČINA.
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KUPON 5% popusta za relacije nad 15 km  
Kupon velja do 31. 8. 2012

Možnost plačila s karticami in moneto. 
Za stalne stranke, ki pokličejo večkrat, je km 0,75 eur.
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Oglasi

5008 FAMILY
S POPUSTOM DO 

5.350 €*
PARTNER
TEPEE FAMILY 
S POPUSTOM DO 

4.300 €*

308 FAMILY 
S POPUSTOM DO 

4.550 €* 5.350 €*TEPEE FAMILY 
S POPUSTOM DO

4.300 €* 4.550 €*

Življenje je pustolovščina za vse, ki znajo izkoristiti izjemne priložnosti! Izberite novi peugeot Partner 
Tepee, peugeot 308 ali 5008 in izkoristite do 5.350 evrov popusta na posebno dobro opremljeno 
serijo Family! Ob nakupu vam do konca julija 2012 podarimo mini počitnice v hotelih LifeClass.V KINU OD 5. JULIJA

PEUGEOT Partner Tepee, 308 & 5008

peugeot.si

Poraba goriva pri kombiniranem načinu vožnje: 3,8―7,8 l/100 km, izpuh CO2: 98―183 g/km. Vse nadaljnje informacije o specifi čni porabi goriva in 
specifi čnih emisijah CO2 novih osebnih vozil najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si. 

4

*Popust do 4.300 € velja za peugeot Partner Tepee Family 1,6 HDi 92 s kovinsko barvo in tempomatom. *Popust do 4.550 € velja za peugeot 308 Family 1,6 VTi s kovinsko barvo. *Popust do 5.350 € velja za 
peugeot 5008 Family 1,6 HDi 110 FAP s kovinsko barvo, panoramsko streho Cielo, 17-palčnimi platišči in električnimi zložljivimi ogledali. Več o paketu družinskih počitnic v hotelih LifeClass na www.peugeot.si. 
Ponudba velja do 31. 8. 2012.

RODEX d.o.o., Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje, tel. 01 729 92 00
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Glavni pokrovitelj
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Prijavite se na brezpla›no obveˆ›anje po e-poˆti ali 
SMS sporo›ilih.  

Obiˆ›ite naˆo spletno stran www.komunala-kranj.si in izpolnite 
obrazec "Prijava na obvestila".

Vaˆo prijavo lahko sporo›ite tudi na info@komunala-kranj.si 
ali pisno na naslov Komunala Kranj, d.o.o., Ulica Mirka 
Vadnova 1, 4000 Kranj.

DODATNA PONUDBA: 
32 vrst pic, solate, testenine, 
����te, polente, zrezki, ... 

sadno - sladoledni vrt
�������ke
velika izbira tort lastne proizvodnje

Kuhar pripor����

uživajte z DJ-jem. Akcije: - od ponedeljka do petka vesele urice od 11. - 17. ure, - 20% popust na vso hrano (pice, testenine, solate, polente, ����te,...)
- od ponedeljka do petka od 17. - 22. ure ob nar����� dveh jedi sladica br�������� (torte, �������ke, sadne in sladoledne kupe)  

tel.: 01 36 13 795, www.do���������� ,e-pošta: bistrodo����
����	�
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ponudba: 
32 vrst pic, solate,  
testenine, rižote,  
polente, zrezki,  
morske jedi ...

BISTRO DOTIK  
ZBILJSKO JEZERO

Tel.: 01 36 13 795, www.dotik-zbilje.si, e-pošta: bistro.dotik@gmail.com
Delovni čas: od ponedeljka do nedelje od 9.00 do 24.00 ure.
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�od ponedeljka do petka vesele urice  
od 11. - 17. ure, - 20% popust na vso hrano 
(pice, testenine, solate, polente, rižote, 
morske jedi ...)

  sadno - sladoledni vrt
  palačinke
  velika izbira tort lastne proizvodnje

Lounge bar vam nudi  
33 vrst cocktailov.  

V petkih in sobotah akcijske cene  
cocktailov z DJ-jem.

NovoNovoNovoNovoNovoNovoNovoNovoNovo




